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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Z razvojnim partnerstvom do večje 
zaposljivosti mladih

Slovenija po globoki krizi v obdobju 2008-2013 v 
zadnjih treh letih spet beleži gospodarsko rast, le-
tošnja naj bi presegla štiri odstotke. Izvoz bo letos 
večji za več kot osem odstotkov, na drugi strani se 
zmanjšuje zadolženost države, zadolženost podjetij 
pa je bistveno nižja kot pred krizo. Kljub nekaterim 
spodbudnim kazalnikom produktivnost slovenske-
ga gospodarstva še vedno za 20 odstotkov zaos-
taja za povprečno produktivnostjo v Evropski uniji.

Če želimo stopiti korak naprej, kar smo brez dvo-
ma sposobni, je potreben nacionalni razvojni spo-
razum, ki bo okrepil zdrave gospodarske trende, s 
tem pa omogočil tudi višji življenjski standard drža-
vljank in državljanov. Gospodarska zbornica Slove-
nije je zato pripravila podlage za razvojno partner-
stvo treh generacij za obdobje 2018-2025, ki je re-
alno izvedljivo z okrepljenim socialnim dialogom.

Razvojno partnerstvo zajema tri ključne cilje 
– za vsako generacijo po enega: hitrejšo in večjo 
vključenost mladih v redne oblike dela in razpolo-
vitev deleža podjetij (trenutno 35 odstotkov), ki jim 
primanjkuje ustrezno usposobljenih mladih kadrov, 
rast povprečne bruto plače, ki bo višja od inflacije 
in hkrati nižja od rasti produktivnosti dela, in pove-
čanje stopnje delovne aktivnosti starejših s seda-
njih 41 na vsaj 50 odstotkov.

Hitrejšo in večjo vključenost mladih v redne ob-
like dela lahko dosežemo z izboljšanjem in optimi-
zacijo izobraževanja, kar pomeni skrajšanje pov-
prečnega časa visokošolskega študija s skoraj de-
vet na sedem let, z omejitvijo začasnega in obča-
snega dela študentov in dijakov z namenom učin-

kovitejšega študija in hitrejšega prehoda v redno 
zaposlitev, in z vzpostavitvijo sistema napovedo-
vanja poklicnih potreb delodajalcev za ustreznej-
še načrtovanje programov izobraževanja in uspo-
sabljanja.

Za visoko strokovne mlade kadre, tako sloven-
ske kot tuje, bomo kot država postali zanimivi s po-
večanjem števila kadrovskih štipendij, bolj stimu-
lativno davčno zakonodajo, zmanjšanjem admini-
strativnih ovir in odpravo omejitev za zaposlovanje 
visoko kvalificiranih tujih državljanov. Vzpostaviti je 
potrebno sistem karierne orientacije mladih prek 
celotnega šolskega sistema in omogočiti tesnejše 
sodelovanje izobraževalnih institucij z delodajalci. 

Glede na strukturo našega gospodarstva je tre-
ba povečati obseg praktičnega usposabljanja v 
vseh izobraževalnih programih ob ohranjanju vi-
soke ravni splošnih znanj. Promovirati je potrebno 
tehniške poklice in uvesti spodbude za delodajal-
ce, ki usposabljajo, dokvalificirajo oziroma prekva-
lificirajo mlade za lažji vstop na trg dela.

Tudi na nivoju SAŠA regije se že srečujemo s po-
manjkanjem ustreznega kadra, demografske prog-
noze pa kažejo, da se bo v prihodnosti ta problem 
še zaostril, če ne bomo nemudoma ukrepali. Reagi-
rati je treba danes, da ne bo jutri prepozno.

(ŠS)
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KAKŠNE SO PRILOŽNOSTI ZA DELO IN ŽIVLJENJE MLADIH V SAŠA REGIJI

Gospodarstvo v regiji se sooča s pomanjkanjem 
mladega kadra

Doc. dr. Franc Žerdin je izsledke raziskave, 
ki so jo opravili pri CRTI-ju, predstavil 
članom upravnega odbora Savinjsko-

šaleške gospodarske zbornice. 
(Foto: Primož Vajdl)

Raziskovalci pri Centru za razvoj terciarnega 
izobraževanje (CRTI) SAŠA Velenje so pripravi-
li obsežno študijo, ki se tiče življenja mladih in 
njihovih priložnosti za delo v regiji do leta 2030. 
Poleg razmišljanja mladih so v študijo vključili 
pregled gospodarstva in lokalnih skupnosti ter 
demografsko analizo prebivalstva. 

Glavni namen raziskave je mlade navdušiti, 
da ostanejo v regiji in se tukaj zaposlijo, saj se 
jih vse več odloča za življenje zunaj regije ali ce-
lo države. Poleg tega gospodarstvenikom omo-
goča pregled nad razvojnimi namerami lokalnih 
skupnosti, s kakšnimi kadri lahko v regiji razpo-
lagajo, obenem želijo lokalnim skupnostim spo-
ročiti namere gospodarstva. Strokovni sodela-
vec centra doc. dr. Franc Žerdin zdaj njene re-
zultate predstavlja tako gospodarstvenikom kot 
lokalnim skupnostim.

MLADI KRITIČNI DO RAZMER V REGIJI
Na vprašanje kako čutijo življenje v SAŠA re-

giji so mladi v raziskavi podali zelo kritične od-
govore. Mnenja so, da turizem ni dobro izkori-
ščen in da pogrešajo pravo strategijo regije. Z 
boljšim izkoristkom turističnega potenciala, ki 
ga ima regija, bi lahko zagotovili boljše poslov-
no in življenjsko okolje za mlade. Želijo si aktiv-
no sodelovati pri odločitvah, ki se tičejo regij-
skih problemov.

PROBLEM STARANJA PREBIVALSTVA IN 
POMANJKANJA USTREZNIH KADROV

Po podatkih demografske študije je za našo 
regijo značilno, da upada število mladih do pet-
najstega leta in da se veča delež starejše popu-
lacije nad 65. letom starosti. Še posebej zaskr-
bljujoče je, da pada število žensk v rodni dobi in 
da se bo ta trend nadaljeval v bodoče. To pome-
ni, da bo v prihodnosti primanjkovalo mlade de-

lovne sile, kar bo kot posledico prineslo uvoz tu-
jih delavcev.

V regiji vsako leto povprečno diplomira okoli 
400 ljudi, od tega dobra petina iz tehničnih sme-
ri. Čeprav se število diplomantov tehniških sme-
ri z leti veča, jih je še vseeno premalo glede na 
potrebe gospodarstva.

GOSPODARSTVO SE ŽELI POVEZATI Z 
IZOBRAŽEVALNIMI USTANOVAMI

Gospodarska situacija v regiji je obetav-
na. Podjetja ustvarjajo več prihodkov kot ima-
jo odhodkov, v prihodnosti nameravajo na no-
vo zaposlovati, medtem ko odpuščanj naj ne 
bi bilo. 

Velika želja gospodarstvenikov je sodelova-
nje z izobraževalnimi ustanovami. V učne pro-
grame želijo vpeljati več praktičnega pou-
ka, predvsem pa mlade o zaposljivih poklicih 
osveščati že od osnovne šole naprej. Po podat-
kih študije bodo v prihodnosti najbolj zaposlji-
vi poklici tehničnih smeri, kamor spadajo me-
hatronika, strojništvo, elektrotehnika, računal-
ništvo, informatika in dizajn. 

TUDI OBČINE BODO VLAGALE V 
GOSPODARSKI RAZVOJ

Občine znotraj SAŠA regije nameravajo v pri-
hodnosti vlagati v gospodarski razvoj z grad-
njo novih poslovnih con. Poleg tega bodo spod-
bujale razvoj podjetništva in skušale prepreči-
ti izseljevanje mladega prebivalstva. Dodatna 
sredstva bodo vlagale v turistični razvoj in omo-
gočile boljše okolje za življenje ter tako v regijo 
privabile ljudi od drugod.

Primož Vajdl

V regiji vsako leto povprečno 
diplomira okoli 400 ljudi. Čeprav se 
število diplomantov tehniških smeri 
z leti veča, jih je še vseeno premalo 
glede na potrebe gospodarstva.

OBČINSKI SVET NAZARJE 

Proračuna za prihodnji dve leti sta v javni obravnavi
V skladu z navodili in priporočili ministrstva 

za finance lahko občine letos sprejemajo prora-
čuna za prihodnji dve leti ne glede na to, da se-
ga leto 2019 v naslednje mandatno obdobje, saj 
bodo vmes lokalne volitve. Tako večina občin v 
tem času, ko so znana tudi izhodišča in podatki 
ministrstva glede financiranja občin v letu 2018 
in 2019, pripravlja finančno ovrednotenje izvaja-
nja proračuna za dve leti. Tudi na Občini Nazarje 
so se odločili tako in v četrtek, 16. novembra, na 
občinskem svetu sprejeli oba predlagana prora-
čuna, ki sta sedaj v javni obravnavi.

NEGATIVNA RAZLIKA BO POKRITA S 
PRIHRANJENIM DENARJEM 

Proračuna je na seji sveta podrobno predsta-
vil župan Matej Pečovnik. Povedal je, da je ob-
čina pripravljala proračunske dokumente na 
podlagi dosedanjih podatkov in pozitivnih gi-
banj slovenskega BDP. »V obeh proračunih na-
črtovani odhodki presegajo predvidene prihod-
ke. Razliko bomo pokrivali s pozitivnim stanjem 
na bančnem računu občine, ki smo ga ustvarili 
v zadnjih proračunskih letih,« je povedal župan.

Za prihodnje leto je planiranih nekaj več kot 

2.940.000 evrov prihodkov in skoraj 3.588.000 
odhodkov. Napoveduje se tudi živahna investicij-
ska dejavnost, saj je za ta sklop namenjenih več 
kot polovica vseh prihodkov. Na ustreznih postav-
kah je tako rezerviranih kar 1.600.000 evrov. 

Proračunska dokumentacija je javno dostop-
na na spletni strani občine. Na predloga proraču-
nov je možno v petnajstdnevnem roku podati pi-
sne predloge in pripombe. O upravičenosti ume-
stitve teh v proračun dokončno odloča župan, ki 
je odgovoren za uresničevanje proračuna občine. 

Marija Lebar
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KOORDINACIJSKI SOSVET 

Pregledali delovanje v letu 2017
Načelnica mozirske upravne 

enote Milena Cigale je na sejo ko-
ordinacijskega sosveta povabila 
člane sosveta. Pregledali so poslo-
vanje organov javne uprave na ob-
močju enote in spregovorili o pred-
videnih spremembah na področju 
njihovega delovanja. Kot je pove-
dala, je že nekaj let rdeča nit sej 
sosveta reorganizacija javne upra-

ve v luči strategije, ki jo je o tej vse-
bini pripravila vlada.

Poleg predstavnikov javne upra-
ve so spregovorili tudi župani ozi-
roma predstavniki lokalnih skup-
nosti. Več o vsebini delovnega sre-
čanja in o poročanju posameznih 
služb bomo pripravili za prihodnje 
Savinjske novice.

Marija Lebar

V PRIHODNJEM LETU NAKUP URGENTNEGA VOZILA ZA ZGORNJESAVINJSKI ZDRAVSTVENI DOM

Trenutno iščejo najugodnejšega ponudnika

Direktorica Darja Es (desno) je povedala, da se dogovarja tudi z 
donatorji, ki so pripravljeni pomagati pri nakupu vozila, če svoj 

delež pokrijejo občine. (Foto: Štefka Sem)

Na zadnji seji sveta ustanoviteljic 
Javnega zavoda Zgornjesavinjski 
zdravstveni dom Nazarje so se žu-
pani seznanili s predlogom finanč-
nega načrta zavoda za leto 2018, ki 
ga je podala direktorica Darja Es. 
Potrdili so, da bodo v letnih prora-
čunih zagotovili sredstva za urgen-
tno vozilo in poplačilo dosedanjih 
stroškov, vezanih na gradnjo prizid-
ka k zdravstveni postaji v Nazarjah. 
Prav tako so zavodu podali soglas-
je k najemu kratkoročnega kredita.

NUJEN NAKUP VOZILA 
Darja Es je v osnutek finančne-

ga načrta za prihodnje leto pred-
videla nabavo novega urgentne-
ga vozila, za katerega bodo poi-
skali najugodnejšega ponudnika, 
ki bo moral zagotavljati, da bo avto 
skladen z zahtevami zavoda. Naju-

godnejšega ponudnika še iščejo, 
saj opremljeno vozilo stane preko 
dvesto tisoč evrov. 

Direktorica se dogovarja tudi z 
donatorji, ki so pripravljeni poma-
gati pri nakupu vozila, če svoj delež 
pokrijejo občine. K vozilu morajo 

dokupiti aspirator, ventilator, pre-
nosni ultrazvok in aparat za ume-
tno masažo srca. Iz starega vozila 
bodo uporabili defibrilator, je po-
vedala Esova. Glede na velike pot-
rebe prebivalcev doline so župani 
potrdili sofinanciranje nakupa ur-

gentnega vozila. Občine bodo pok-
rile polovico, donatorji pa drugo 
polovico investicije.

RAZDELITEV DOSEDANJIH 
STROŠKOV

Dosedanje stroške v zvezi z do-
kumentacijo za izgradnjo prizidka 
in prenovo starega dela nazarske 
zdravstvene postaje si bodo obči-
ne razdelile po razdelilniku glede 
na ustanovitveni delež. Zavod mo-
ra pred tem pripraviti pogodbo, na 
osnovi katere bodo plačila lahko 
izvršena. Občini Mozirje in Gornji 
Grad imata sredstva v proračunu 
za ta namen zagotovljena in bosta 
svoj delež poravnali še letos, ostale 
takoj po novem letu. Stroške v viši-
ni 19.170 evrov, ki so nastali od leta 
2014 do 2017, je poravnaval zavod.

Štefka Sem

NA PRAGU SMUČARSKE SEZONE

Predviden začetek smučanja na Golteh v začetku, 
v Lučah konec decembra

Če bodo vremenske in snežne razmere še naprej ugodne, bodo na 
Golteh kmalu začele obratovati žičniške naprave. (Foto: Igor Solar)
Na Golteh delajo vse, da bo za-

četek zimske sezone 2017/18 v prvi 
polovici decembra. Lučko smu-
čišče v Logu bo pripravljeno za 
sprejem prvih smučarjev v času 
božično-novoletnih praznikov.

OTVORITEV SEZONE Z ZABAVO
Če bodo vremenske in snežne 

razmere ugodne, bodo na Golteh 
kmalu začele obratovati žičniške 
naprave. Za vikend 9. in 10. decem-
bra pripravljajo otvoritev sezone z 

zabavnim programom. S predpro-
dajo smučarskih vozovnic so za-
dovoljni, za novoletne praznike pa 
imajo nočitvene kapacitete že sko-
raj vse zasedene. 

Opravili so strokovne tehnične 
preglede in vzdrževalna dela na 
žičniških napravah. Cesta do ho-
tela je prevozna z zimsko opremo.

NARAVNI SNEG BODO DOPOLNILI 
Z UMETNIM

Lučko smučišče bo začelo obra-

tovati v času božično-novole-
tnih praznikov, če bo vreme ugo-
dno, pravijo v Smučarsko teka-
škem društvu Luče. Pred časom 
so v bližini smučišča napravili je-
zero, iz katerega črpajo vodo za 
umetno zasneževanje. Tega se bo-
do poslužili tudi letos, saj se voda v 
jezeru ustali, ohladi in prečisti, za-
to je bolj ustrezna za napravo sne-
ga kot neposredno črpanje iz teko-

če vode. Tudi če bo zima postreg-
la z naravnim snegom, ga bodo do-
polnili z umetnino napravljenim, ki 
je trdnejši in trajnejši. 

V sodelovanju in v izvedbi s Smu-
čarskim klubom Luče bodo tudi le-
tos izvajali organizirane dejavno-
sti, kot so tečaji alpskega smučanja, 
alpska šola, treningi na veleslalom-
ski progi in različna tekmovanja. 

Marija Lebar, Igor Solar
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SAVINJSKO-ŠALEŠKA GOSPODARSKA ZBORNICA

Gospodarska zbornica Slovenije naj res postane dom 
gospodarstva

Generalna direktorica GZS mag. Sonja Šmuc (levo) je zbranim 
predstavila svoje načrte za delovanje GZS v prihodnosti. 

(Foto: Primož Vajdl)

Na prvi redni seji upravnega od-
bora Savinjsko-šaleške gospodar-
ske zbornice (SŠGZ) je bila osre-
dnja gostja generalna direktorica 
Gospodarske zbornice Slovenije 
(GZS) mag. Sonja Šmuc, ki je zbra-
nim predstavila svoje načrte za de-
lovanje GZS v prihodnosti, o kate-
rih bo govora na Vrhu slovenske-
ga gospodarstva konec novembra 
na Brdu pri Kranju. Njena želja je, 
da bi zbornica res postala dom go-
spodarstva.

OBLIKOVANJE RAZVOJNEGA 
PARTNERSTVA TREH GENERACIJ

Slovensko gospodarstvo se so-
oča s številnimi problemi, zato so 
pri GZS oblikovali razvojno par-
tnerstvo treh generacij za obdob-
je 2018-2025. Glavni poudarki tega 
partnerstva so ustrezna rast plač 
aktivne populacije, ustreznejše iz-
obraževanje mladih, njihovo hitrej-
še redno zaposlovanje in večja za-
posljivost starejših od 55 let.

Po besedah Šmucove želijo do 
leta 2025 dvigniti dodano vred-

nost na zaposlenega za vsaj 30 
odstotkov. Ta je sicer še vedno bi-
stveno višja kot v drugih nekda-
njih tranzicijskih državah, a le po-
lovica nemške. Obenem želijo ok-
repiti socialni dialog, zato že po-
teka sodelovanje s sindikati. Že-
lja je, da se ob dvigu dobička pod-
jetij zvišajo tudi plače zaposlenih, 
del sredstev pa se nameni za na-
daljnji razvoj. Šmucova je še deja-
la, da bo potrebno okrepiti odno-

se med zaposlenimi in najti nači-
ne za njihovo motivacijo ter boljše 
počutje, kar bo s sabo prineslo tu-
di boljšo produktivnost.

MLADI SE POZNO 
ZAPOSLUJEJO

Kot je dejala generalna direk-
torica GZS, se v Sloveniji sooča-
mo s problemom poznega prvega 
zaposlovanja mladih. Delež delov-
no aktivnih mladih do 29. leta pri 

nas je pod povprečjem Evropske 
unije, pri tej starosti se večina še-
le prvič zaposli. Po drugi strani ima 
35 odstotkov podjetij težave z iska-
njem ustrezno usposobljenih kad-
rov. Njihova želja je prilagoditi iz-
obraževanje potrebam gospodar-
stva, da se mladi čim hitreje vklju-
čijo na trg dela in da so ustrezno 
usposobljeni.

STAREJŠE GENERACIJE SO MANJ 
DELOVNO AKTIVNE KOT DRUGOD 

V EVROPI
Po drugi strani želijo pri starejši 

populaciji doseči, da dlje ostane 
delovno aktivna. Pri nas je v ge-
neraciji starejših od 55 let delov-
no aktivnih le 41 odstotkov, kar je 
za 12 odstotkov nižje od povprečja 
Evropske unije. Cilj partnerstva 
je povečanje delovne aktivnosti, 
med drugim s povečanjem izpla-
čanega deleža pokojnine ob pla-
či, če delavec ostane delovno ak-
tiven kljub izpolnjenim pogojem 
za upokojitev.

Primož Vajdl

GRAD VRBOVEC

Da bo grajska ploščad bolj dostopna

Na notranjem dvorišču gradu Vrbovec poteka prenova poti na 
razgledno ploščad. (Foto: Igor Solar)

Občina Nazarje je na javnem 
razpisu izbrala izvajalca, ki prav v 
teh dneh ureja pot na grajsko plo-
ščad. Na občini so se odločili za 
prenovo poti zaradi dotrajanosti, 
varnosti uporabnikov in zato, ker 
se v prihodnje načrtuje na plošča-
di bolj živahno dogajanje ob različ-
nih priložnostih. 

Razgledna grajska ploščad na 
skali v notranjosti gradu Vrbo-
vec privlači številne obiskovalce, 
saj so od tukaj Nazarje z okoliški-
mi hribi in gorami obiskovalcu ka-
kor na dlani. Investicija, ki so jo pri-
čeli, bo po zaključku pomenila do-
datno vrednost v turistični ponud-
bi občine, dobrodošla bo tudi do-
mačinom. 

Direktor občinske uprave Samo 

Begič je povedal: »Ploščad se vse 
bolj uporablja za poroke, priredi-
tve ob občinskem prazniku in po-
dobno. Obiskovalce privablja tu-
di zaradi izjemnih razgledov. Od-
ločili smo se urediti nevarno in za 

»fine čevlje z visoko peto« nepri-
merno pot na ploščad. Osnovna 
zamisel je izdelava stopnic iz ma-
sivnega hrasta 20 x 20 x 200 cm 
v širini okoli 150 cm. Vmes bodo 
v beton položeni prodniki iz Savi-

nje, kar zagotavlja naraven videz 
in poveča protidrsnost pohodne 
površine.«

Izvedba predstavlja velik izziv, 
saj delo poteka v skali, ves beton 
in kamne je potrebno prenašati 
ročno, saj zaradi omejenega pros-
tora ni možno namestiti strojev. Pri 
pričetku del se je pokazalo, da be-
ton, kjer so vgrajeni stebri za og-
rajo, ne zagotavlja več ustrezne in 
varne nosilnosti. Na novo bo treba 
vliti vsaj venec na tem betonu. Na 
občini so se odločili še za postavi-
tev luči na nizkih stebrih, da bo pot 
varna tudi ponoči. Iz omenjenih ra-
zlogov se bo na začetku ocenjena 
vrednost prenove na okoli 6.500 
evrov ustrezno povišala. 

Marija Lebar
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OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI

Ureditev trga finančno 
ovrednotena tudi v proračunu 
Župan Vinko Jeraj je rečiškemu 

občinskemu svetu na novembrski 
seji predstavil predlog proračunov 
za leti 2018 in 2019. Z obema pre-
dlogoma so se svetniki strinjali in 
nanju niso imeli večjih pripomb. 
Predloga sta sedaj v petnajstdnev-
ni javni obravnavi, ko nanju lahko 
daje pisne pripombe in predloge 
tudi zainteresirana javnost. 

V letu 2018 rečiški proračun 
predvideva malo več kot 2.445.000 
evrov prihodkov, odhodkov pa 
je planiranih nekaj čez 2.916.000 
evrov. Tako presežek odhodkov 
nad prihodki znaša približno 471 ti-
soč evrov. Gre za znesek, ki ga bo 
občina namenila za izvedbo pro-

jekta ureditve rečiškega trga. V ta 
namen ima z Javnim skladom RS 
za regionalni razvoj in razvoj po-
deželja – tako imenovanim Ribni-
škim skladom – že podpisano po-
godbo o odobritvi kredita pod ugo-
dnimi pogoji. Izvedbo projekta ure-
ditve trga in najem kredita so sve-
tniki potrdili že na predhodnih se-
jah občinskega sveta.

Sicer je v proračunu in v načr-
tu razvojnih programov za prihod-
nje leto opredeljenih kar nekaj in-
vesticij. V ta namen je na postavki 
investicijskih odhodkov in trans-
ferov rezerviranih skoraj 1.436.000 
evrov. 

Marija Lebar

OBČINA MOZIRJE

Sprejeli nov statut občine in 
poslovnik občinskega sveta

Na zadnji seji občinskega sveta 
v Mozirju so svetniki v prvi obrav-
navi sprejeli statut občine in po-
slovnik občinskega sveta. Priprave 
novega statuta in pravilnika so se 
lotili predvsem zaradi sprememb 
v zakonodaji, pripravil ga je dr. Bo-
štjan Brezovnik.

DODATKI K STATUTU IN 
POSLOVNIKU

Pri statutu je bil poudarek na 
zmanjšanem številu odborov. Sve-
tniki so opazili, da ni bil predlagan 
odbor za proračun, ki je za občino 
zelo pomemben, zato so ga doda-
li k predlaganim odborom in se s 
predlaganim novim statutom z do-
danim predlogom strinjali. Pri spre-
jemu poslovnika ni bilo posebnih 
pripomb, svetnike je predvsem za-
nimalo, kdaj bo stopil v veljavo. Po 

mnenju Brezovnika je najbolj pri-
merno, da začne veljati z novim 
mandatom občinskega sveta.

V LOKAH PREDVIDENA GRADNJA
Darja Brezovnik Planovšek in 

občinski urbanist Jože Sinur sta 
predstavila občinski podrobni pro-
storski načrt za stanovanjsko ob-
močje Loke vzhod – zahodni del. 
Na tem območju je predvidena 
gradnja desetih stanovanjskih hiš. 
Načrt predvideva prometno uredi-
tev, ureditev gospodarske javne in-
frastrukture in priključevanja na-
njo ter pripadajočih zunanjih povr-
šin. Pripravljavka je bila pohvalje-
na za dobro pripravo dokumenta, 
kar je svetnikom omogočilo, da so 
odlok sprejeli tako v prvi kot dru-
gi obravnavi.

Štefka Sem

PRVA SEJA USTANOVITELJIC JAVNEGA ZAVODA GLASBENA ŠOLA NAZARJE

O finančnem načrtu šole bodo ponovno razpravljali

Ravnatelj Glasbene šole Nazarje Jernej Marinšek (levo) je predstavil 
nujnost zamenjave strešnih oken. (Foto: Marija Lebar) 

Potem ko je vseh sedem zgor-
njesavinjskih občinskih svetov 
sprejelo nove odloke o ustanovitvi 
Javnega zavoda Glasbena šola Na-
zarje, je v četrtek, 9. novembra, po-
tekala prva seja ustanoviteljic tega 
zavoda. Na njej so odločali o ime-
novanju predsednika sveta usta-
noviteljic, o predstavnikih v svet 
šole in o finančnem načrtu šole za 
prihodnje leto. 

PREDSEDNIK SOGLASNO 
MATEJ PEČOVNIK 

Prvo sejo je kot gostitelj vodil 
župan občine Nazarje Matej Pe-
čovnik. Povedal je, da je v skla-
du z odlokom o ustanovitvi sve-
ta ustanoviteljic potrebno imeno-
vati predsednika tega sveta, ki ga 
bo imenovani vodil naslednji dve 
leti. Na seji prisotni župani oziro-
ma predstavniki občin ustanovite-
ljic so za predsednika sveta usta-
noviteljic predlagali Mateja Pečov-
nika in ga nato z glasovanjem so-
glasno potrdili. 

Dosedanjim predstavnikom v 
svetu zavoda konec leta 2017 po-
teče mandat. Zaradi novo sprejetih 

aktov o ustanovitvi je potrebno v 
svet šole imenovati tri predstavni-
ke ustanoviteljic. Predlagano je bi-
lo, da po enega predstavnika ime-
nujeta občini Mozirje in Rečica ob 
Savinji ter občini Nazarje in Gornji 
Grad, enega predstavnika pa osta-
le tri občine, to so Ljubno, Luče in 
Solčava. 

Prisotni so se odločili, da v svet 
zavoda za tokratno štiriletno man-
datno obdobje imenujejo pred-
stavnike občin Mozirje, Nazarje in 

Ljubno. Predstavnike bodo imeno-
vali občinski sveti omenjenih treh 
občin.

PRED SPREJETJEM 
INVESTICIJSKEGA NAČRTA ŠE 

POGODBA
Ravnatelj Glasbene šole Na-

zarje Jernej Marinšek je zbranim 

predstavil investicijski načrt za 
leto 2018. Planiranih imajo ma-
lo manj kot 56 tisoč evrov tekočih 
stroškov in 21 tisoč evrov za zame-
njavo strešnih oken. Pri tem je po-
udaril nujnost zamenjave oken, saj 
ne tesnijo in ob padavinah teče v 
nekatere učilnice, zato je potrebno 
umikati instrumente. 

Župani so izpostavili dilemo, kdo 
sploh lahko vlaga v objekt, ki je 
last Občine Nazarje in je oddan v 
upravljanje glasbeni šoli.

Dogovorili so se, da je pred po-
trditvijo investicijskega vzdrževa-
nja oziroma vlaganja posamezne 
občine v prostore šole potrebno 
pripraviti pogodbo o medseboj-
nih obveznostih ustanoviteljic do 
šole. Pridobiti je potrebno tudi in-
formacije in pripraviti primerja-
vo, kako investicije izvajajo v pri-
merljivih vzgojno-izobraževalnih 
zavodih, kjer imajo prav tako več 
ustanoviteljic.

Marija Lebar
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BOJAN BIDER, S. P., KMETIJSKI STROJI

Njihovi izdelki so enostavni in zanesljivi

Bojan Bider je razširil proizvodnjo, odprl nova delovna mesta in 
začel graditi strategijo podjetja na individualni obravnavi strank. 

(Foto: Benjamin Kanjir)

V Dol-Suhi ima sedež družinsko 
podjetje Bider kmetijski stroji, ka-
terega začetki segajo skoraj pet 
desetletij nazaj, ko je leta 1970 Jo-
že Bider izdelal prvi stroj za meša-
nje gnojevke na traktorski pogon. 
Iz potreb pri kmetovanju so iz leta 
v leto nastajali novi inovativni pro-
izvodi, s katerimi si je olajšal delo. 
Leta 2002 je zadeve prevzel v ro-
ke sin Bojan.

STRANKI PRILAGODIJO VSAK 
PROIZVOD

Bojan je razširil proizvodnjo, 
odprl nova delovna mesta in začel 
graditi strategijo podjetja na indi-
vidualni obravnavi strank. Od tak-
rat podjetje raste, zadnja leta pa 
vztraja na približno enaki količi-
ni proizvodnje, ki jo, poleg družin-
skih članov, obvladuje z devetimi 
zaposlenimi. 

Leto, ki se izteka, sta zaznamo-
vala dva večja projekta. Ob tem 
Bojan pove, da serijskih proizvo-
dov domala ne delajo več. Vsaka 
stranka ima svoje potrebe in zah-

teve, zato mora biti vsak proizvod 
prilagojen. To pomeni, da je več de-
la v razvoju. Pozna se, da je zadnja 
leta manj denarja v obtoku in da je 
težje priti do kreditov. Manj ljudi se 
zato odloča za nakup svojega se-
kalnika. 

Obseg proizvodnje peči na 
lesne sekance ostaja v podobnem 
obsegu kot druga leta. Poleg tega 
še vedno delajo puhalnike, ob pe-

čeh za sekance je potrebna še vr-
sta drugih izdelkov, da lahko sis-
temi delujejo. Predvsem so tu ra-
zne vrste transporterjev, s kateri-
mi transportirajo sekance v skla-
dišča, od tam v kurilnice in po-
dobno. 

Izdelujejo tudi naprave za seja-
nje in separacijo sekancev itd. Ve-
čina dela je tako povezana s se-
kanci oziroma lesno biomaso.

PODJETJE BIDER OSTAJA 
DRUŽINSKO PODJETJE

Glede na to, da je delavnica Bid-
rovih ob njihovem domovanju, Bo-
jan pravi, da težko reče, da je v 
službi strogo določen čas. Stranke 
kličejo in prihajajo tudi popoldan, 
včasih tudi ob sobotah, čeprav 
na ta dan delavnica praviloma ne 
obratuje. Težko je ločiti delovni in 
prosti čas. Ob tako veliki količini iz-
delanih peči in ostalega ni nič ne-
navadnega, da se tu in tam poka-
žejo tudi kakšne napake. Glede ve-
čine njih se da pogovoriti kar po 
telefonu. Nedelje pa so proste.

Podjetje Bider kmetijski stroji os-
taja družinsko podjetje, saj so zadaj 
trije sinovi in hčerka. Glede na Bo-
janova leta bo moral tudi sam pre-
ložiti še veliko pločevine, preden si 
bo zaslužil pokojnino. Pa zna biti, da 
tudi ta mejnik ne bo pomenil konec 
delovanja in iskanja idej. Tako je tu-
di z očetom Jožetom, ki mu dobrih 
rešitev tudi po dolgih letih iskanja 
inovacij še vedno ne zmanjka.

Benjamin Kanjir

NAZARJE

Stanovanja v novem bloku bodo vseljiva v kratkem

Glavna dela na stanovanjsko-poslovnem objektu so zaključena, 
vselitev bo možna še to jesen. (Foto: Igor Solar) 

Gradnja stanovanjsko-poslov-
nega objekta v središču Nazarij je 
v zaključni fazi. Po besedah Petra 
Sevnika, direktorja podjetja Gra-
diatim, ki je investitor omenjene 
stavbe, bodo stanovanja priprav-
ljena za vselitev v najkrajšem ča-
su. Da bo le-ta možna še to jesen, 
so v Gradiatimu napovedali že v te-
ku gradnje same. 

NA VOLJO ŠE MANJŠE ŠTEVILO 
STANOVANJ 

Dela na objektu so zaključe-
na, nedavno je bil opravljen teh-
nični pregled, pri katerem so bile 
ugotovljene nekatere manjše po-
manjkljivosti, ki jih mora investitor 
še odpraviti. Direktor Sevnik raču-
na, da bo to možno izvesti v roku 
desetih dni. »Po pridobitvi pravno-
močnega uporabnega dovoljenja 

bodo stanovanja na voljo za vse-
litev,« pravi Sevnik. Večina stano-
vanj je prodanih, nekaj pa jih je še 
na razpolago in jih bodo dali na trg. 

IZREDNO UGODNA LOKACIJA 
Investitor poudarja ugodno le-

go objekta v središču Nazarij, od 
koder so z lahkoto dostopne vse 
nujno potrebne dejavnosti, kot so 
vrtec, šola, zdravstveni dom, obči-
na, tudi lekarna in pošta, ki sta v 
neposredni bližini. Prav tako je le 
nekaj korakov do športne dvora-

ne, doma kulture, knjižnice, trgo-
vin, kmečke tržnice, frizerskih sa-
lonov in podobno. Vsakodnevne 
poti je mogoče brez težav v krat-
kem času opraviti peš. Poskrblje-
no je tudi za mlade družine z ot-
roki, saj bo občina tukaj postavila 
otroško igrišče.

ENERGETSKA UČINKOVITOST IN 
LAHKA DOSTOPNOST 

Zanemariti ne gre niti ponudbe 
različnih velikosti stanovanj, vse 
od garsonjer do večsobnih. V stav-
bi je dvigalo, kar tudi gibalno ome-
jenim omogoča lahek dostop. Sta-
novanjska gradnja je bila izvede-
na v skladu z najnovejšimi smerni-
cami, kar omogoča ekonomično in 
energetsko varčno bivanje, pravijo 
v Gradiatimu. 

Marija Lebar
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V TRBOVLJAH PODELJENI CERTIFIKATI ZLATA PALETA 2017

Zlati paleti Hriberniku in Remičevi, društvu Gal bronasta

V imenu društva Gal je bronasto plaketo prejela podpredsednica 
društva Blanka Božič (desno). 

Zveza likovnih društev Slovenije 
je v soboto pripravila zaključno pri-
reditev v okviru Zlate palete 2017. 
V Trbovljah so se na razstavi del s 
pridobljenimi certifikati predstavi-
li avtorji risbe, grafike, realistične-
ga in abstraktnega slikarstva, ki-
parstva ter fotografije, za katere je 
komisija menila, da si zaslužijo zla-
to paleto. 

Med dobitniki zlate palete sta tu-
di ustvarjalca Kulturnega društva 
likovnih ustvarjalcev Zgornje Sa-
vinjske doline Gal: Irena Remic za 
sodobno in Blaž Hribernik za kla-
sično slikarstvo. Društvo si je med 

nje za vrhunske dosežke na po-
dročju ljubiteljske likovne ustvar-
jalnosti. Dela so ocenjevali ma-
gistri umetnosti, akademski sli-
karji in kiparji, profesorji likovne 
umetnosti, umetnostni zgodovi-
narji in kritiki. 

V projektu je sodelovalo 23 li-
kovnih društev. Oddanih je bilo 763 
likovnih del od 217-ih avtorjev. Stro-
kovne žirije so za tematske razsta-
ve izbrale 266 del. Podelile so 208 
priznanj, 58 certifikatov kakovo-
sti in 7 zlatih, 7 srebrnih in 7 bro-
nastih palet. 

Marija Šukalo

23 sodelujočimi društvi prislužilo 
bronasto plaketo. 

Razstavljavce in obiskoval-
ce je nagovoril predsednik zve-

ze Branko Železnik, ki je poudaril, 
da je certifikat kakovosti za kako-
vost umetniškega likovnega iz-
delka zlata paleta najvišje prizna-

AKADEMSKI PEVSKI ZBOR GOSTOVAL V CERKVI SV. LOVRENCA

V Lučah zadoneli glasovi pevcev APZ Tone Tomšič

APZ Tone Tomšič je pod vodstvom dirigentke Jerice Gregorc Bukovec pričaral čudovit 
glasbeni večer. 

V cerkvi Sv. Lovrenca v Lučah je v organiza-
ciji Kulturno umetniškega društva Tone Mlačnik 
potekal koncert Akademskega pevskega zbora 
Tone Tomšič pod vodstvom zborovodkinje Jeri-
ce Gregorc Bukovec. Slednjo na kraj vežejo prav 
posebni spomini, saj Luče veljajo za začetek 
njene zborovodske poti.

Član zbora je z razlago pospremil vsak sklop 

koncerta, ki so ga izbrali za uvod v novo sezono. 
Slišali je bilo skladbe iz zborovskega srednjega 
veka, renesančne skladbe in vse do slovenske-
ga ljudskega programa. 

Dirigentka Gregorc-Bukovčeva, ki akadem-
ski pevski zbor vodi od leta 2015, živi v Ljubljani, 
sicer pa prihaja iz Mozirja. Priznana zborovod-
kinja z mednarodnimi izkušnjami pravi, da so 

Luče nekako njen »zborovski dom«, saj je prav 
na začetku svoje glasbene poti tam vodila zbor 
Viva la musica. 

APZ Tone Tomšič Univerze v Ljubljani združu-
je študentke in študente vseh fakultet Univerze, 
ki sta jim skupna velika ljubezen do petja in ne-
nehna želja po vrhunskem umetniškem ustvar-
janju. Zbor so vedno vodili priznani zborovodje, 
svojo kakovost pa potrjuje z odmevnimi nasto-
pi na številnih festivalih in tekmovanjih doma 
ter v tujini. Vse od svojega nastanka se uvršča 
med najpomembnejše usmerjevalce slovenske-
ga zborovskega petja. Lani so obeležili častitlji-
vih 90 let od ustanovitve.

Uvodoma je zbrane nagovorila tudi predse-
dnica KUD Tone Mlačnik Andreja Urh in hkrati 
pevcem ter obiskovalcem zaželela dobrodošli-
co na glasbenem dogodku. 

Tekst in foto: Barbara Rozoničnik

KULTURNO DRUŠTVO BOČNA

Na vajah so se jim pridružili obiskovalci

Vajam pevcev so prisluhnili tudi obiskovalci. (Fotodokumentacija KD Bočna)

Bočki kulturniki se družijo v treh sekcijah. Po-
leg moškega in ženskega pevskega zbora imajo 
sekcijo tudi folklorni plesalci, ki redno vadijo in 
nastopajo že pet let. Vsi so pripravili dan odpr-
tih vrat, ko so na vaje povabili obiskovalce in tis-
te, ki bi si morda želeli postati novi člani. Kar ne-
kaj ljudi se jim je z veseljem pridružilo, z njimi so 
prepevali in plesali, mogoče bo kdo od njih pos-
tal tudi stalni član.

Štefka Sem
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SPOROČILO DARILA JE SPOROČILO TISTEMU, 
KI ŽIVI V NAŠIH MISLIH

Darilo je materialni simbol tistemu, ki ga imamo radi, ga ceni-
mo, mislimo nanj. Zato tistim, ki so nam najbolj pri srcu, poklonimo 

November se je prevesil v drugo polovico in številnih se že loteva 
decembrska nakupovalna ter obdarovalna mrzlica. Zakaj se sploh 
obdarovati v prazničnih dneh? Zakaj si nalagati še dodatne skrbi in 
nepotrebne opravke? To se v zadnjih dneh pred božičem sprašuje 
marsikdo, ki praznih rok in brez ideje tava po nakupovalnih centrih 
ter ne ve, kaj kupiti v zadnjem hipu. In ravno v tem je skrita past. Na-
kupujemo v zadnjem trenutku in brez razmisleka. Povsem narobe.

OBDAROVANJE BLIŽNJIH IN PRIJATELJEV

Zdaj je čas za prijetno nakupovanje in kvalitetno obdarovanje
kakšno drobno pozornost, in se pri tem zavedajmo, da je denarna 
vrednost darila drugotnega pomena.

ORGANIZIRAJTE SE IN PRAZNIKI 
BODO LEPŠI

Če obdarovanje ni vaše priljubljeno opravilo ali za dolgotraj-
ne nakupe enostavno nimate časa, je izbiranje daril stresen opra-
vek. A če upoštevate nekaj organizacijskih nasvetov, bo izziv ve-
liko lažji. 

Najprej ocenite, koliko lahko potrošite za nakup vseh daril. Nato 
si vzemite nekaj časa in razmislite o vaših obdarovancih. Kaj si radi 
privoščijo, čeprav redko? Kaj počnejo v prostem času, kateri so nji-
hovi hobiji? Povprašajte njihove partnerje in druge bližnje, ali so iz-
razili kakšne želje, mogoče povsem naključno. 

Nato izkoristite moderno tehnologijo, si oglejte obdarovančev 
profil na socialnih omrežjih. Hitro se vam lahko porodi prava ideja 
za izbiro prave pozornosti. Ideje si zapišite in se po nakupih odpravi-
te na dan, ko niste obremenjeni z drugimi obveznostmi. Prav mogo-
če je, da si boste naredili prijeten nakupovalni izlet in se nato spro-
ščeno predali pričakovanju decembrskih prazničnih dni.

Tatiana Golob
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GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Gasilke skupaj preživele doživetij poln dan 

Ekskurzije se je udeležilo okoli trideset članic, nekatere tudi skupaj z otroki. (Foto: Marija Lebar) 

Komisija za članice pri zgornje-
savinjski gasilski zvezi je za gasil-
ke pripravila jesensko strokovno 
ekskurzijo. Na pot so krenile peš 
po Zadrečki dolini in strokovni del 
združile še z družabnim.

PREDSTAVITEV ZANIMIVE 
GASILSKE OPREME

Pred gasilskim domom v Na-
zarjah so jih pozdravili župan Ma-
tej Pečovnik, predsednik savinj-
sko-šaleške gasilske regije in tu-
kajšnje gasilske zveze Janko Žu-
ntar ter predsednik PGD Nazar-
je Ivan Krefl. Član društva Matej 
Krajnc jih je seznanil z opremo in 
specialnim vozilom za tehnično re-
ševanje.

Sledil je obisk samostanske knji-
žnice in nato pohod do Športnega 
centra Laze, kjer so se po prikazu 
lokostrelstva tudi same preizkusi-
le v tem športu. V šmarškem Rač-
neku so se pomerile v balinanju in 

šaljivih gasilskih igrah. Zaključek 
so imele v gasilskem domu v Bočni 
pri tamkajšnjih gasilcih.

POVSEM NOVE IZKUŠNJE 
Po besedah predsednice ko-

misije za žene Barbare Slatinšek 
se je ekskurzije udeležilo oko-

li trideset članic, nekatere tu-
di skupaj z otroki, ki se že zgo-
daj seznanjajo z gasilsko dejav-
nostjo. 

»Marsikatera od udeleženk je 
prvič preizkusila, kako je rokovati 
s tekmovalnim lokom ali kako po-
teka balinanje, in lahko rečem, da 

so bile članice nad potekom eks-
kurzije navdušene. Tak način krepi 
telesno pripravljenost članic, po-
nuja možnosti za nova poznanstva 
in spoznanja. Med pohodom pa so 
nas ustavljali in nam gostoljubno 
postregli tudi domačini ob poti.«

Marija Lebar
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Šolsko varčevanje (13)

SPODBUJANJE MLADIH K VARČEVANJU
O oblikah spodbujanja mladih k varčevanju, 

ki smo jih v drugi polovici šestdesetih in prvi 
polovici sedemdesetih let uporabljali v Kredi-
tni banki Celje in Ljubljanski banki, smo že pi-
sali, izpostavili pa smo varčevalno igro s starimi 
novci in Pikapolonico. Slednjo so vse enote Lju-
bljanske banke leta 1973 sprejele kot obliko dela 
z mladimi varčevalci.

STRIČEK CVENK
Kreditna banka Maribor je leta 1976 kot sim-

bol mladinskega varčevanja uvedla lik strička 
Cvenka. V tekmovanju varčevalcev so sodelo-
vale tako pionirske hranilnice kot tudi posame-
zni in kolektivni varčevalci (razredi, organizacije 
in društva izven šolske dejavnosti). Nagrade za 
dosežene rezultate so bile v obliki značk, denar-
nic in hranilnikov, najboljši pa so se kvalificirali 
za izlet z avtobusom. 

JEŽEK
Jugobanka je za maskoto mladinskega var-

čevanja izbrala Ježka. Pod okriljem banke so us-
tanovili klub mladih varčevalcev. Člani kluba so 
prejeli hranilnik in izkaznico Ježkovega kluba. Za-
nimivo, da hranilnik v skoraj nespremenjeni po-
dobi še vedno uporablja Abanka. Klub je vsako le-
to organiziral izlete za varčevalce po posameznih 
poslovnih enotah. Sprva so bili to avtobusni izleti, 
kasneje tudi kolesarski in smučarski.

MUSIJEVA ZNAČKA
Ljubljanska banka je za nagrajevanje po-

sebno prizadevnih učencev in dijakov v pionir-
skih in mladinskih hranilnicah uvedla Musije-
vo značko, poimenovano po začetniku šolske-
ga hranilništva na Slovenskem. Musijevo znač-
ko je podeljeval svet pionirske oziroma mladin-
ske hranilnice, in sicer vsako leto maja na zbo-
ru varčevalcev. 

OBVEŠČANJE V PIONIRSKIH HRANILNICAH
Ker je število pionirskih hranilnic sredi se-

demdesetih let hitro naraščalo, se je v Ljubljan-
ski banki pokazala potreba po medsebojnem 
obveščanju na relaciji med banko in hranilni-
cami, kakor tudi med samimi hranilnicami. Tako 
je na podlagi pozitivnih izkušenj celjske banke 

nastalo glasilo Pikapolonica, ki je izhajalo me-
sečno, prejemali so ga vsi mentorji in hranilnice.

Ježkovi klubi so redno obveščali svoje člane 
preko lokalnih radijskih postaj, Kreditna banka 
Maribor je komunicirala preko časnika Večer, 
nekatere pionirske hranilnice pa so imele lastna 
glasila ali pa so za obveščanje koristile šolska 
glasila. O šolskem varčevanju sta poročala tudi 
Bančni vestnik in Prosvetni delavec.

CICIBANOVE HRANILNICE
V tistem obdobju so se začele razvijati tu-

di hranilnice v vzgojno-varstvenih zavodih. Ot-
roci so v teh hranilnicah začeli spoznavati de-
nar, kakor je bilo najbolj primerno njihovi sta-

rosti. Pri tem so celotno breme izvajanje te de-
javnosti nosile vzgojiteljice, ki so morale biti pa-
zljive, da se dejavnost ne bi sprevrgla v golo zbi-
ranje denarja.

ŠOLSKO VARČEVANJE PO REGIJAH
Seveda se šolsko hranilništvo ni razvijalo 

enakomerno po vseh slovenskih regijah. Nas-
lednji pregled stanja na tem področju v letu 1978 
je zanimiv ne samo zaradi številčnih podatkov, 
ampak tudi zaradi slike o tedanji organiziranosti 
našega bančnega sistema.

Splošna banka Celje
Na Celjskem je delovalo 83 pionirskih hranil-

nic z 19.837 varčevalci. Varčevalce iz vzgojno-
-varstvenih organizacij so sistematično vključe-
vali v šolske hranilnice, najbolj napredna pa je 
bila pionirska hranilnica v Podčetrtku, kjer so že 
uvedli brezgotovinsko poslovanje.

Banka Domžale
Zanimivo, da se na tem, sicer ekonomsko moč-

nem območju šolske hranilnice niso prav uvelja-

vile. Prva je bila ustanovljena šele leta 1975.
Splošna banka Koper

Na območju Obale so imeli 18 pionirskih hra-
nilnic z 2.806 varčevalci. Vzgojno-varstvenih za-
vodov do takrat še niso uspeli pritegniti k so-
delovanju.

Temeljna banka Gorenjske Kranj
Na Gorenjskem je delovalo 32 pionirskih in 

dve mladinski hranilnici, v katere je bilo vklju-
čenih 12 tisoč varčevalcev. Hranilnic v vrtcih še 
niso organizirali.

Temeljna posavska banka Krško
V Posavju je delovalo 25 pionirskih hranilnic s 

3.927 varčevalci, na nekaterih šolah so vključe-
vali tudi predšolske otroke.

Gospodarska banka Ljubljana
V letu 1978 so imeli 31 pionirskih hranilnic z 

10.507 varčevalci. V vrtcih je s hranilniki varče-
valo 15.624 otrok.

Kreditna banka Maribor
V podravski regiji je delovalo 105 pionirskih 

in sedem mladinskih hranilnic s skupno 22.003 
varčevalci, najboljše rezultate pa so dosegale 
hranilnice na podeželju.

Temeljna pomurska banka Murska Sobota
V Pomurju je delovalo 33 pionirskih in ena 

mladinska hranilnica, ki so imele skupaj 6.194 
varčevalcev. V tej regiji se iz socialnih razlogov 
niso odločili za tekmovanje med posameznimi 
hranilnicami.

Temeljna banka Nova Gorica
Severna Primorska je štela 31 pionirskih in 

dve mladinski hranilnici s skupno 6.220 varče-
valci.

Temeljna dolenjska banka Novo mesto
Glede na velikost regije preseneča podatek, 

da so imeli leta 1978 le 13 pionirskih hranilnic z 
2.800 varčevalci in dve cicibanovi hranilnici s 60 
varčevalci.

Temeljna koroška banka Slovenj Gradec
Na Koroškem je delovalo 12 pionirskih hranil-

nic s 4.280 varčevalci, ena cicibanova hranilni-
ca z 62 varčevalci in ena mladinska hranilnica. 

Temeljna banka Zasavje Trbovlje
V Zasavju so imeli devet pionirskih hranilnic z 

2.580 varčevalci. Na osnovni šoli v Hrastniku so 
bili v hranilnico včlanjeni vsi učenci.

Temeljna banka Velenje
V letu 1978 so imeli 14 pionirskih hranilnic s 

4.357 varčevalci. Med njimi so bile tudi hranilni-
ce na osnovnih šolah v Mozirju, Nazarjah, Šmar-
tnem ob Dreti in Gornjem Gradu, na Rečici in 
Ljubnem ob Savinji, v Lučah in Solčavi.

Jugobanka – Temeljna banka Ljubljana
Pet Ježkovih pionirskih hranilnic je štelo 912 

varčevalcev, Ježkov klub pa je imel preko 26 ti-
soč članov. 

Nadaljevanje prihodnjič.

Nekaj naslovnic glasila za mlade varčevalce 
Pikapolonica
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Z VRTNICAMI IN GLASBO NA TURNEJO

Smooth band z Elvisom startal na Rečici ob Savinji 

Smooth band je izvedel največje uspešnice, kot so jih izvajali v daljnih sedemdesetih letih 
prejšnjega stoletja.

Kulturno društvo Rečica ob Savinji je v doma-
čem kulturnem domu priredilo koncert Aloha El-
vis! Smooth band je dogodek pripravil v spomin 
na kralja rokenrola Elvisa Presleya kot pilotno 
prireditev pred veliko turnejo skupine in napol-
nil dvorano.

POKLON ELVISOVIM OBOŽEVALCEM VSEH 
GENERACIJ

Kot je dejal prvi vokalist in moderator Klemen 
Finkšt, je bil to poklon vsem oboževalcem Elvi-
sovih hitov in ljubiteljem dobre glasbe. Največ-
je uspešnice so izvedli, kot so jih izvajali v dalj-
nih sedemdesetih letih prejšnjega stoletja, in jih 
popestrili s prepoznavnim stilom skupine. Na 
brezplačni koncert so se zbrali oboževalci vseh 
starostnih skupin, pretežno pa mladi feni Smo-
oth banda.

ALOHA ELVIS, ALOHA KLEMEN FINKŠT
Skupino sestavljajo glasbeniki naše doline 

in širše: vodja Klemen Finkšt, Sara Lamprečnik 

in Julija Lubej kot vokalisti ter Luka Venek, Nejc 
Tevž, Primož Palir, Filip Pfeifer in Fia Selič z rock 
»mašinerijo«. Finkšt je povedal, da je v svoji ka-
rieri doživel že veliko lepega, a tudi družinsko in 
osebno dramo, hendikep ob bolezni, ki jo je, kot 
kaže, po dveh letih od okrevanja prebolel. Ves 

čas mu je bila v oporo glasba, ljubezen do pe-
tja in pričakovanje vrnitve na slovensko glasbe-
no sceno. Trenutek, ko so med predstavo iz nje-
govega naročja razdelili vrtnice, pa je bil del le-
pega presenečenja in simbolike.

Tekst in foto: Jože Miklavc

ČAROVNIŠKA PREDSTAVA ZA MALE OBISKOVALCE KNJIŽNICE

Cirkus hokus pokus začaral in očaral

Čarodej Sam Sebastijan je s čarovnijami 
otroke nasmejal do ušes in preko. (Foto: TG)

Enkrat letno kolektiv Osrednje knjižnice 
Mozirje svoje male obiskovalce, za katere si-
cer redno izvaja ure pravljic, povabi na zaba-
ven dogodek v njihovi organizaciji. Letos so 
knjižničarji v goste povabili priznanega slo-
venskega čarodeja Sama Sebastiana, ki je v 
dvorani Kulturnega doma Mozirje za vse lju-
bitelje čarovnij pripravil predstavo Cirkus 
hokus pokus.

Na zadnji dan krompirjevih počitnic se je v 
dvorani kulturnega doma zbralo lepo število ot-
rok in njihovih staršev. Prišli so si ogledat čarov-
niške vragolije čarodeja s številnimi mednaro-

dnimi nagradami. Knjižničarka Tatiana Golob, ki 
s pomočjo sodelavcev skrbi za izvajanje ur pra-
vljic po sedmih krajevnih knjižnicah, je poveda-
la, da so ure pravljic po vsej dolini dobro obi-
skane. Letno v povprečju izvedejo 90 ur pravljic 
in pri tem zabeležijo tudi do tisoč obiskov pra-
vljičarjev.

Seveda pa so otroci nestrpno pričakovali ča-
rodeja Sama Sebastiana, ki je tako najmlajše 
kot nekoliko starejše takoj očaral. Celo uro se je 
dvorana skorajda tresla od prešernega smeha 
otrok in njihovih spremljevalcev.

Roman Mežnar
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KULTURNO DRUŠTVO SV. MARTINA MARIJA NAZARET

V Bohačevem toplarju 
blagoslov vina

Na prireditvi v Bohačevem toplarju je ob prazniku sv. Martina 
kaplan Tomaž Pinter blagoslovil vino. (Foto: Primož Vajdl)

Za nazarsko tržnico je značilno, 
da je ena sobota v mesecu name-
njena različnim dogodkom, ki so 
namenjeni širši množici ljudi. Ta-
ko je v Bohačevem toplarju prav 
na god sv. Martina potekal blagos-
lov vina. 

KULTURNA PRIREDITEV IN 
BLAGOSLOV VINA

Glavni organizatorji prireditve 
ob martinovem so bili člani Kul-
turnega društva sv. Martina Ma-
rija Nazaret, ki so pripravili bogat 
program. Člani Martinovega zbora 
so zapeli pesmi Deželica sonca in 
grozdja, Med brajdami in Na sve-
tu lepše rož'ce ni. Nastope zbora so 

dopolnili z recitacijami. Prireditev 
je povezovala Irena Vačovnik, pa-
ter Tomaž Pinter pa je opravil bla-
goslov vina.

PRIREDITVI SLEDILA 
DEGUSTACIJA IN POHOD

Po blagoslovu so se obisko-
valci lahko ustavili na degustaci-
ji vina in ostalih jedi, ki so zna-
čilne za martinovo. Sledil je tra-
dicionalen pohod, ki so ga priče-
li v Rečici ob Paki in pot zaključi-
li na Gori Oljki. Čeprav je bilo vre-
me nekoliko hladnejše, vesele-
ga razpoloženja med pohodniki 
ni pregnalo.

Primož Vajdl

ŠMARTNO OB DRETI 

Bosonog predstavil knjigo, ki 
bi jo moral prebrati vsakdo

Na željo Nare Petroviča je dogajanje potekalo kot pogovor in ne kot 
predavanje. (Foto: Marija Lebar)

V prostorih krajevne skupnos-
ti Šmartno ob Dreti so pripravi-
li predstavitev knjige z naslovom 
Kako z naravnimi navadami utrdi-
ti zdravje telesa in duha. Avtor je 
Nara Petrovič, samostojni ustvar-
jalec in raziskovalec, pisatelj, pre-
davatelj in prevajalec ter naravo-
varstvenik, ki je bil pobudnik akcije 
Očistimo Slovenijo v enem dnevu.

Na željo avtorja je dogajanje po-
tekalo bolj kot pogovor in ne kot 
predavanje. Na ogled so bile števil-
ne njegove knjige, katere je napi-
sal sam ali je pri njih sodeloval kot 
prevajalec. Njegova dela, kot je na 
primer Človek: navodila za upora-
bo, so naravnana na to, da bralca 
spodbudijo h kritičnemu razmišlja-
nju o sodobni potrošniški družbi, 
ki se vse bolj odtujuje sonaravne-
mu načinu življenja in s tem pušča 

nepopravljive posledice na zdravju 
ljudi in okolja. Zelo pozitivne ocene 
v knjige Nare Petroviča so napisali 
vidni Slovenci, kot sta Manca Košir 
in Matevž Lenarčič.

Sam je vegetarijanec, že 11 let pa 
po svetu hodi bos. Takšen je prišel 
tudi na omenjeni dogodek, med 
drugim je bil bos na Triglavu in na 
Špiku. Zagovarja permakulturni 
način pridelovanja hrane in se že 
veseli akcije Očistimo svet v enem 
dnevu, ki jo bo skupaj z estonskimi 
prijatelji zagnal prihodnjo pomlad. 
Za projekt so uspeli pridobiti tudi 
evropska sredstva. 

Ob koncu za obiskovalce prek-
ratkega pogovornega večera se 
je predsednica krajevnega odbora 
Olga Obojnik gostu zahvalila s sim-
boličnim darilom.

Marija Lebar

PROJEKT SIMBIOZA GIBA

Starejšim pri aktivnostih pomagali otroci z vrtca

Medgeneracijsko druženje je 
veliko pomenilo vsem sodelujočim. 
(Foto: Štefka Sem)

DEOS center starejših iz Gornje-
ga Grada se je pridružil projektu 
Simbioza giba. Pripravili so olim-
pijado, na kateri so se jim pridru-
žili otroci iz gornjegrajskega vrtca. 
Športne aktivnosti so bile prilago-
jene vsem, najlepše pa je bilo vide-
ti, kako so otroci pri aktivnostih po-
magali starejšim. 

Starejši so večjo žogo metali v 
koš, manjše v luknje na plošči ter 
kegljali. Otroci so pobirali žoge in 

jih delili stanovalcem, pobirali so 
keglje in jih razporejali na zarisane 
kroge. Tudi sami so povadili v druž-
bi vzgojiteljic, predvsem pa so čas 
namenili medgeneracijskemu dru-
ženju, ki je osnova projekta Simbi-
oza giba – vse življenje se gibamo.

Štefka Sem
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Bralci Savinjskih novic in obiskovalci 
spletne strani že glasujete

V Knjižnici Mozirje veliko pozornosti namenjajo tudi bibliopedagoškim uram, ki jih izvajajo v 
sodelovanju z zgornjesavinjskimi šolami.

Po objavi odločitve strokovne žirije o nomina-
cijah smo le-te objavili v 46. številki Savinjskih 
novic in na spletni strani www.sportnik-zgs.si. S 
tem se je glasovanje pričelo. Športnike leta 2017 
bomo objavili v januarju 2018 po razglasitvi na 
zaključni prireditvi, ki bo 28. decembra 2017. Vsi, 
ki podpirate določene športe in svoje favorite, 
naročniki in občasni bralci, izkoristite možnost 
glasovanja ter spremljajte objave. Medtem se že 
odvija prodaja vstopnic nad tistim številom, ki 
so jih občine in organizator namenili nominiran-
cem, njihovim spremljevalcem, sponzorjem ter 
širši ekipi organizatorjev in izvajalcev zaključ-
ne prireditve. 

KARTE TUDI V PROSTI PRODAJI
Ker se je Ivo Milovanovič letos dogovoril, da se 

vstopnice za zaključno glasbeno zabavno prire-
ditev s podelitvijo nazivov športnik leta 2017 pro-
dajajo tudi v prosti prodaji, je sklenil dogovor z di-
rektorico Osrednje knjižnice Mozirje (OKM) Petro 
Širko Poljanšek, ki nam je predstavila možnosti 
nakupa. Povedala je, da je OKM javni zavod (JZ), 
po svoji karakteristiki splošna knjižnica, ki opra-
vlja knjižnično dejavnost kot javno službo za pot-
rebe vseh sedmih občin Zgornje Savinjske doli-
ne. Kot samostojni JZ deluje od leta 2003. Ena iz-
med temeljnih nalog splošne knjižnice je posre-
dovanje informacij prebivalcem svojega družbe-
nega okolja, ki ga mora dobro poznati in se vanj 
aktivno vključevati. 

KNJIŽNICA S SVOJIMI ENOTAMI POKRIVA 
VSO DOLINO

»V naši dolini imamo odlično razvejano knji-
žnično mrežo, zato smo v knjižnici v okviru 
zmožnosti z veseljem pristopili k sodelovanju 
pri projektu Športnik leta 2017 Zgornje Savinj-
ske doline. Omogočili smo prodajo vstopnic za 

prireditev v vseh krajevnih knjižnicah Zgornje 
Savinjske doline. Vstopnice so na voljo v vsa-
ki posamezni knjižnici v Mozirju, Nazarjah, Gor-
njem Gradu, Lučah, Solčavi, na Ljubnem in na 
Rečici po ceni 10 evrov, kupiti pa jih je mogoče 
v delovnem času knjižnic (https://tinyurl.com/
yd6oqmrh).«

Širko-Poljanškova je še dejala, da je takšne 
in podobne projekte potrebno podpreti, saj po-
menijo odlično promocijo Zgornje Savinjske do-
line, hkrati pa spodbujajo zanimanje za šport 
med mladimi. »V našem interesu je, da ob so-
delovanju izrazimo priznanje za športne dosež-
ke posameznikov in ekip, da vzpostavimo nova 
partnerstva in da ljudje knjižnico prepoznajo kot 
aktivnega dejavnika v okolju delovanja. To nalo-
go smo vzeli resno.«

Jože Miklavc, fotodokumentacija OKM

Izpolnite glasovnico (vse rubrike pri kate-
gorijah), jo nalepite na dopisnico in jo najka-
sneje do torka, 28. novembra 2017, pošljite na 
naslov: Savinjske novice, Savinjska cesta 4, 
3331 Nazarje. 

Direktorica Osrednje knjižnice 
Mozirje Petra Širko Poljanšek
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Glasujem za:

Izpolnite vse rubrike pri kategorijah. 
Le taka glasovnica bo veljavna! 

Mlada športnica

1. ___________________

2. ___________________

3. ___________________

Mladi športnik

1. ___________________

2. ___________________

3. ___________________

Športnik

1. ___________________

2. ___________________

3. ___________________

Športnica

1. ___________________

2. ___________________

3. ___________________

Ekipa

1. ___________________

2. ___________________

3. ___________________

Organizator

1. ___________________

2. ___________________

3. ___________________

Ka
nd

ida
ti:

ŠPORTNIK
Franček Gorazd Tiršek – strelstvo      
Antonio Mlinar Delamea – nogomet 
Lovro Bizjak – nogomet    

ŠPORTNICA
Tina Robnik – alpsko smučanje            
Monika Hrastnik – gorsko kolesartsvo  
Tina Gutman – lokostrelstvo

MLADI ŠPORTNIK (do 21 let)
Timi Zajc – smučarski skoki
Nejc Naraločnik – alpsko smučanje 
Oskar Rosc – namizni tenis

MLADA ŠPORTNICA
Nika Cigale – odbojka  
Špela Pistotnik – ju-jitsu 
Katja Mihalinec – odbojka

EKIPE
NTK Savinja Luče 
SSK Ljubno BTC 
OK Mozirje (ženske) 
OK KLS Ljubno (ženske)
LK Gornji Grad

PRIREDITELJI TEKMOVANJ
SSK Ljubno BTC
SK Beli zajec
ŠD T.E.A.M. Mozirje

IME MESECA ALEŠ RAKUN

Od samozavesti kar poka, na dirkalnih pistah nizal uspehe

Aleš Rakun je drugič zapored državni prvak v moto dirkah SK 70. 
(Foto: Jože Miklavc)

Kot smo že poročali, se je na-
šemu edinemu in zelo uspešne-
mu tekmovalcu v moto športu iz 
Zgornje Savinjske doline, Alešu 
Rakunu obrestovalo njegovo trdo 
delo, dragi treningi in velika želja 
po napredovanju. Talentirani vo-
znik je tako poleg sledenja hudi 
mednarodni konkurenci v razre-
du dirkalni skuter izkoristil štiri od 
petih terminov in se doma pote-
goval za čim boljšo uvrstitev na 
državnem prvenstvu. 

»Zmagal bom!« nam je že spo-
mladi obljubil. Zdelo se je, da je res 
trdno odločen za dosego tega ci-
lja, ki ga je z zadnjo zmago v Vr-
tojbi tudi izpolnil. Tako se je 16. no-
vembra udeležil podelitve pokalov 
in medalj za najboljše v moto špor-
tu za leto 2017 v Cankarjevem do-
mu v Ljubljani, kjer je prejel veliki 
pokal za državnega prvaka v kate-
goriji SK 70 AMA. 

ALEŠEVA KARIERA ŠE NI NA 
VRHUNCU, A OBETA

Ko smo pred slabimi tremi le-
ti pričeli spremljati tekmovalca v 
moto športu, svoj čas motokrosi-
sta in ljubiteljskega voznika šti-
rikolesnika iz Poljan, se še zda-
leč ni zdelo, da bi ga hlapi mo-

tornih vozil tako neznansko pri-
tegnili. Ko si je izbral za začetek 
dirkalni motor skuter SK 70, je to 
bilo zaradi potrebe po osvajanju 
tehnike vožnje, raziskovanja tek-
movalnih razmer in tudi stroškov 
nabave ter vzdrževanja dirkalni-
ka in opreme. 

V letošnji sezoni dirkanja v Itali-
ji se je soočil s hudo konkurenco, a 
je kljub temu in nekaj tekmovalne 
smole sledil najboljšim. Zaradi te-
ga peklenskega tempa je moral iz-
pustiti drugo prvenstveno tekmo v 
Vrtojbi in nato loviti vso slovensko 
konkurenco v naslednjih tekmah. 
Uspelo mu je zmagati na treh od 
petih tekmovanj, v seštevku pa je 
ubranil naslov slovenskega držav-
nega prvaka v SK 70.

Ob izboru za osebnost meseca v 
Savinjskih novicah je Aleš kar ma-
lo razočaran ob nevoščljivih pripom-
bah nekaterih ljudi. »Hkrati pa sem 
zmage za osebnost oktobra vesel 
in se Savinjskim novicam ter vsem, 
ki so zame glasovali, iskreno zahva-
ljujem in sporočam, da bom še dajal 
gasa do novih uspehov in z dosežki 
promoviral občino in kraj Rečico ter 
našo lepo dolino in Slovenijo.«

Jože Miklavc
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MOZIRSKI GAJ

Prihaja božična bajka 2017 
Lani decembra so člani Ekolo-

ško hortikulturnega društva Mo-
zirski gaj, ki ga vodi Darko Bele, v 
parku postavili na ogled prvo Bo-
žično bajko Slovenije. Po zgledu 
podobnega projekta iz hrvaške 

poln dobrih vil, domačih godcev, 
seveda bo prišel tudi Božiček. Na 
prejšnji razstavi je bila v luči ode-
ta polovica parka, letos bo doma-
la celoten. 

Benjamin Kanjir

Park ob Savinji bo 1. decembra 
ob 16.30 odprl vrata 2. Božični bajki 
Slovenije. Za vrati se bo skrival ču-
dežni svet lučk in pravljičnih bitij, 
različnih božičnih dekoracij in di-
šečih vonjav. Vse do 6. januarja bo 

ZANIMIVOSTI NARAVE

Pod Lepenatko pridelali zelo raznoliko korenje
Pričujoči korenčki so zrasli na 

domačiji Vrbočkih. Narava se je 
tam gori pod Lepenatko na 902 
metrih nadmorske višine res po-
igrala z njihovimi oblikami. Dva sta 
skoraj nerazdružljivo objeta, našli 
so moža in ženo, ki bi si lahko bi-
la bolj blizu, mogoče kasneje v ju-
hi. Dva pa so mogoče izkopali pre-
zgodaj. Za popolni roki jima manj-
ka še kak prst ali dva.

Tekst in foto: IS

Čazme je zagorelo in park osvet-
lilo pol milijona lučk. Po nepri-
čakovano velikem obisku tokrat 
uresničujejo napoved, da bo Gaj 
čez par dni osvetlilo kar milijon 
pisanih lučk.

PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

Najstarejši ljubenski planinci 
na Travniku

Zbrani pri Joškovem stolpu na Turnovki (foto: Jože Marovt – Pepč)

Pri Koči na Travniku, najbolj pri-
ljubljeni destinaciji ljubenskih pla-
nincev, se je zbrala pisana druščina 
planincev, ki jim je skupno, da ima-
jo več kot sedem križev na plečih in 
seveda večna ljubezen do planin. 
Koordinator dogodka, starosta in 
legenda med ljubenskimi planinci, 
Alojz Mikek je skupaj s še nekateri-
mi aktivnimi člani društva poskrbel 
za zanimivo srečanje.

Za nekatere so organizirali pre-
voz, najbolj čili pa so se podali tu-

di na tamkajšnjo najvišjo točko 
Turnovko in podoživljali čase, ko 
so bili še »vsakdanji« obiskoval-
ci tega lepega in obljudenega de-
la ljubenskih planin. Pri koči je bilo 
poskrbljeno za dostojno okrepčilo 
planincem, ki so v svojih aktivnih 
letih še kako doprinesli vsak svoj 
delež pri ohranjanju narave in pos-
tavili trdne temelje, na katerih lah-
ko gradijo tudi sedanje mlajše ge-
neracije planincev.

Franjo Atelšek

LJUBNO OB SAVINJI

Otroci ustvarjali med počitnicami

Otroci so pripravljali pecivo iz kvašenega testa in sezonske mafine. 
(Fotodokumentacija Zavoda Savinja)

Na Osnovni šoli Ljubno ob Sa-
vinji so z Občino Ljubno, Zavodom 
Savinja in društvi, ki delujejo v obči-
ni, organizirali brezplačne delavnice 
za otroke od 1. do 9. razreda. Otro-
ci so imeli možnost, da se udeležijo 
delavnice, kjer je bilo prikazano de-
lo reševalnih psov, lahko so se do-
datno posvetili športnim dejavnos-
tim, si izdelali tangramsko zapestni-
co, poglobili znanje angleščine, si v 
kuhinji zavoda spekli malico ali se s 
planinskim društvom odpravili na 
pohod. Otroci razredne stopnje so 

se lahko pomerili v družabnih igrah 
ali si na delavnici Čarovnice Mici iz-
delali poslikan kozarec z lučko in 
netopirja.

Otroci so se na delavnicah zaba-
vali in koristno ter ustvarjalno pre-
živeli krompirjeve počitnice. Kot je 
povedal ravnatelj mag. Samo Kra-
mer, so željo po tovrstnem sodelo-
vanju izrazila vsa društva v občini, 
zato ni dvomil, da za otroke v obči-
ni v času počitnic ne bi bilo poskr-
bljeno.

Štefka Sem
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Novembra
Pred 40 leti

NOVO PLANINSKO ZATOČIŠČE NA 
TRAVNIKU

Planinska društva v Gornji Savinjski do-
lini so se v letošnjem letu s svojo dejavno-
stjo še zlasti izkazala. Veliko so postorila na 
področju izgradnje novih postojank in ob-
nove starih. Izjemen je uspeh planincev iz 
Luč pri izgradnji lani pogorele postojanke 
na Loki pod Raduho. Poleg njih so se izka-
zali še Gornjegrajci, ki so obnovili svoj dom 
na Menini, in Mozirjani, ki so v Savinjskem 
gaju postavili planinsko kočo za predsta-
vljanje svoje dejavnosti. Na Ljubnem so se 
v lanskem letu odločili, da na Travniku pos-
tavijo prepotrebno zatočišče. Danes bivak 
stoji, manjka še notranja oprema.

Pred 30 leti
DOSTOJANSTVEN, A ODLOČEN »NE« 

V SOLČAVI
Upravičeno je ogorčenje krajanov iz KS 

Solčava in Luče, kakor tudi ostalih obča-
nov Zgornje Savinjske doline v zvezi izjav 
in pisanj v javnih občilih, ki se nanaša na 
možno lokacijo za bolj ali manj radioaktiv-
ne odpadke na območju KS Solčava. Mno-
žičnega protestnega shoda se je udeležilo 
več sto občanov. Mladinci so ustanovili eko-
loško skupino. Zbrani množici so spregovo-
rili mladinci iz Solčave, Luč, Ljubnega. Pred-
sednik SO Mozirje Anton Boršnak je zbra-
nim zagotovil, da skupnost občine Mozir-
je odločno odklanja možnost, da bi jedrsko 
odlagališče zgradili v mozirski občini.

Pred 20 leti
VROČI TELEFONI V CVETKAH IN 

KOPRIVAH
V zadnjih dneh so se v uredništvu telefo-

ni po izidu zadnje številke komajda malce 
ohladili. Klicarili so predstavniki strank (ni 
jim ustrezal vrstni red predsedniških kan-
didatov), klicarili so Ločani (ni jim ustrezal 
Kačon pri članku o mostu), klicarili so duš-
ni pastirji (pogrešali so članek o Fatimski 
Mariji), klicarili so Rečičani (upravna enota 
jim hoče ukiniti krajevni urad), klicarili so 
neznanci (niso vedeli, kaj jim ne ustreza, to-
da kljub temu so protestirali), skratka sra-
nje na kvadrat. Uredniku so se vnela ušesa, 
kar ni posebej spodbudno pred zadnjim ju-
rišem na almanah. Upajmo, da ga, ubožčka, 
ne bo razžrl občutek krivde. 

Pripravila Tatiana Golob

ŠPORTNO DRUŠTVO DASKI TEAM MOZIRJE

Sejemski vrvež podrl vse rekorde
V času drugega novembrskega vikenda so 

člani Daski teama, ki ga vodi David Paulič, v mo-
zirski športni dvorani organizirali tradicionalni 
sejem rabljene in nove smučarske opreme. Po 

koncu dveh napornih dni so delili skupno mne-
nje, da je bil sejem zelo uspešen, podrl pa je tu-
di vse rekorde – tako v številu kosov športne 
opreme, prinešene v komisijsko prodajo, kot na-
to prodane opreme. Prav tako je sejem obiskalo 
največje število obiskovalcev doslej.

OB RESNEM DELU NI MANJKALO DOBRE 
VOLJE

Od petkovega, ko so pričeli pripravljati dvora-
no za sejem, do poznega nedeljskega večera, ko 
je bilo vse pospravljeno, je bilo v dvorani ves čas 
med 30 in 35 prostovoljci, člani društva. Ob res-
nem delu ni manjkalo dobre volje, s katero so iz-
kušeni učitelji smučanja svetovali kupcem in se 

trudili poiskati vsakemu to, kar je zanj najbolje. 
Poleg rabljene je bila na voljo seveda no-

va smučarska oprema priznanih proizvajalcev. 
Prav tako so se s svojimi izdelki oziroma oblačili 

za zimske športe predstavili domači proizvajal-
ci. Manjkal ni niti smučarski center Golte s pro-
dajo smučarskih vozovnic. 

ZELO ZADOVOLJNI Z OBISKOM IN PRODAJO
Ko so starši kupovali, so animatorji društva 

organizatorja poskrbeli za zabavo malčkov. Sle-
dnji so telovadili na priložnostnem poligonu, se 
vzpeli na plezalno steno ali risali in barvali.

David Paulič je po sejmu dejal, da je zelo za-
dovoljen z obiskom in prodajo. Vedno znova je 
tudi presenečen, koliko ljudi je pripravljenih pri-
skočiti na pomoč in podariti svoj čas z name-
nom, da naredijo nekaj dobrega za druge.

Benjamin Kanjir

Sejem je bil zelo uspešen, saj je podrl vse dosedanje rekorde. (Foto: Benjamin Kanjir)
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SVETOVNI POKAL V SMUČARSKIH SKOKIH

Timi Zajc v kvalifikacijah najboljši Slovenec

17-letni Timi Zajc je po odhodu Primoža Pikla v skakalni pokoj novi 
adut ljubenskega skakalnega kluba v svetovnem pokalu.

Na prvi postaji svetovnega po-
kala v smučarskih skokih v Wisli 
na Poljskem je prvič med svetov-
no elito nastopil 17-letni Timi Zajc, 
član Smučarsko skakalnega kluba 
Ljubno ob Savinji BTC. Na kvalifika-
cijah in ekipni tekmi je skakal su-
vereno, na prvi posamični tekmi v 
karieri pa je bil zaradi neustrezne-
ga dresa diskvalificiran. Kljub te-
mu je požel pohvale za svoje sko-
ke. Postavil je tudi nov mejnik – bil 
je edini skakalec rojen v tem tisoč-
letju, ki je nastopal na tekmi.

Na petkovih kvalifikacijah je bil 

Timi najboljši Slovenec, osvojil je 
17. mesto. Na ekipni tekmi je bil od 
Slovencev od njega boljši samo 
Peter Prevc, Timi pa je s skokoma 
119 in 124,5 metra povsem zadovo-
ljil trenerja Gorana Janusa. Sloven-
ci so ekipno tekmo končali na šes-
tem mestu. V nedeljo na posamični 
tekmi Timijevih skokov nismo vide-
li, saj je bil diskvalificiran. Na nas-
lednje tekme na Finsko ne bo od-
šel, bo pa glede na dobro priprav-
ljenost prav gotovo še dobil prilož-
nost v tej sezoni.

Štefka Sem

NAMIZNOTENIŠKI KLUB SAVINJA LEAN REŠITVE LUČE 

Lučani so si priborili zmago v gosteh 

Lučani se renomiranih Prekmurcev niso ustrašili in so prepričljivo 
zmagali. (Foto: Maja Plaskan)

Tekmo sedmega kroga prve 
slovenske lige so namiznoteniški 
igralci NTK Savinja Lean rešitve 
v soboto odigrali v gosteh. Tekma 
je potekala v Murski Soboti, Luča-
ni se renomiranih Prekmurcev niso 
ustrašili in so prepričljivo zmagali.

PREKMURCI PRIZNALI PORAZ
V posamičnih igrah so luč-

ki igralci prepričljivo povedli s 4:1. 
Ko je Slatinšek zmagal v osmem 
dvoboju, se je na semaforju izpisal 
končni rezultat 5:3 za ekipo NTK 
Savinja Lean rešitve. Tri zmage za 
gostujočo ekipo je prispeval Jure 

VELIK USPEH PODMLADKA 
NA TEKMOVANJU 

ALPE-ADRIA
Uspeh članske ekipe iz Luč so 

dopolnili mladi igralci NTK Savinja, 
ki so nastopili na mednarodnem 
namiznoteniškem turnirju Alpe- 
Adria v Ljubljani. Izjemen rezultat 
je uspel Oskarju Roscu, ki je pos-
tal končni zmagovalec v kategoriji 
U-19. V kategorijah (U-12, U-15, U-19) 
so pokale za 3.-4. mesto osvojili: 
Pija Funtek, Ana Leskošek, Manue-
la Bezovnik, Brin Vovk Petrovski in 
Matic Čopar. 

Marija Lebar

ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Z dveh gostovanj brez dobljenega niza
Mozirske odbojkarice so bile 

zadnji dve soboti v okviru 2. držav-
ne odbojkarske lige vzhod na go-
stovanjih na Ptuju in v Zrečah. Do-
živele so dva zaporedna poraza, ki 
sta jih potisnila po lestvici navzdol 
na deveto mesto.

PREMOČNE PTUJČANKE IN 
ZREČANKE

Mlade varovanke trenerja Danije-
la Habjana tokrat niso bile kos od-
bojkaricam, ki so jih na domačem 

parketu pričakale izredno motivira-
ne in željne zmag. Ptujčanke so bile 
do tega kola nepremagljive in s tem 
nizom so nadaljevale tudi po tekmi 
z Mozirjankami. Te so v prvem nizu 
zbrale le 15 točk. Ob tem jih je Hab-
jan dobro motiviral in spodbujal, 
igra je bila vse boljša in bolj zbrana, 
napake redkejše. Kljub temu so do-
mačinke dovolile odvzem le 20 točk. 
V tretjem nizu so Mozirjanke ustavi-
le na 22 in s tem gladko zmagale s 
3:0 v nizih.

Podobna zgodba se je zgodila 
zadnjo soboto v Zrečah. Domačinke 
so si zmage zelo želele, to je od njih 
pričakovalo tudi občinstvo. Z zmago 
so, kot se je pokazalo po odigranih 
vseh tekmah tega prvenstvenega 
kroga, skočile na tretje mesto, takoj 
za Ptujčankami in Mariborčankami. 

Mozirjanke tokrat večjim mož-
nosti za zmago niso imele. Poka-
zale so dokaj dobro igro, tako na 
mreži kot na servisu in sprejemu. 
Ob tem je bilo še vedno preveč na-

pak, da bi to zadostovalo za osvoji-
tev kakšne točke na lestvici. Poraz 
je bil gladek, osvojile pa so 14, 14 in 
v tretjem nizu 18 točk. 

Po dveh kolih na gostovanju se 
ta petek Mozirjanke vračajo na do-
mači parket. V goste jim prihajajo 
odbojkarice iz Celja, ki so na lestvi-
ci mesto nižje. Dober boj bo zago-
tovljen, saj obe ekipi potrebujeta 
zmago in nove točke, ki bi jih vrnile 
na sredino lestvice.

Benjamin Kanjir

Slatinšek, dve je dodal Patrik Rosc. 
S tokratno zmago so se še utrdili 

na trenutnem 5. mestu v najmoč-
nejši slovenski ligi.
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Matična kronika za avgust, 
september in oktober 

POROKE:
Novak Albin in Cencelj Nadja, oba iz Petrovč
Menegalija Tomaž in Janežič Sabina, oba iz Litije
Ul Boris in Venta Viktorija, oba iz Avstrije
Roglič Tadej in Ključevšek Anja, oba iz Zagorja ob Savi
Steblovnik Tomaž in Podpečan Manja, oba iz Spodnjih Kraš
Štampar Simon iz Veržeja in Rakun Anja iz Varpolj
Presečnik Andrej in Cajner Simona, oba iz Bočne
Roškar Uroš in Kaligaro Monika, oba iz Velenja
Mrak Andrej iz Gaberk in Jelen Darja iz Silove
Skornšek Boštjan iz Skorna pri Šoštanju in Penšek Irena iz Velenja
Jevšnik Jože in Kladnik Mihaela, oba z Ljubnega ob Savinji
Makarovič Jakob iz Mozirja in Kelher Katarina iz Velenja
Velikanja Kristjan in Dermastja Petra, oba iz Šenčurja
Leskovšek Miha in Vodovnik Irena, oba iz Mozirja
Grofelnik Igor iz Mozirja in Vasle Tanja iz Polzele
Lednik Dejan iz Javorja in Lešek Nina iz Svetine
Bric Aleš iz Vologa in Železnik Vesna iz Kokarij
Ošep Aleksander in Slapnik Bojana, oba iz Podolševe
Savšek Andrej iz Male Kostrevnice in Senčar Jerneja iz Čeč
Paulič Luka iz Mozirja in Skok Polona iz Brda
Hudomalj Blaž in Nikolić Petra, oba iz Potoške vasi
Gavez Dejan iz Gornjega Grada in Mavrič Irma iz Bočne

SMRTI:
Levar Marjan iz Juvanja
Špeh Jožefa iz Bočne
Oblak Valentin iz Varpolj
Jeraj Milan z Ljubnega ob Savinji
Kramar Štefan iz Robanovega kota
Moličnik Kristina iz Konjskega Vrha
Rozman Elizabeta iz Lok pri Mozirju
Enci Jožef iz Nove Štifte
Ugovšek Marija z Ljubnega ob Savinji
Kladnik Jozefa z Ljubnega ob Savinji
Juvan Marija z Ljubnega ob Savinji
Slapnik Jože iz Grušovelj
Edl Peter iz Okonine
Zalesnik Ivan iz Florjana pri Gornjem Gradu
Lekše Jožefa iz Mozirja
Kramer Marija z Ljubnega ob Savinji
Rihter Janez iz Nove Štifte
Vrtačnik Marija iz Radmirja

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE IN EKIPA INPUT NAZARJE

Prepričljiva zmaga v prvenstvu 
in napredovanje v pokalu 

V prejšnjem tednu je bila član-
ska ekipa Nazarij polovično uspe-
šna. V sredo, 15. novembra, so izgu-
bili povratno srečanje 3. kola poka-
la Spar, vendar vseeno napredova-
li v naslednjo stopnjo tekmovanja. 
V soboto, 18. novembra, so v Mari-
boru v 5. krogu 3. SKL vzhod prepri-
čljivo nadigrali Branik in se utrdili 
na drugem mestu skupine.

»NAGRADA« ZA NAPREDOVANJE 
ŠENTJUR

Sredina tekma proti Litiji je bi-
la praktično le formalnost. Šlo je 
za povratno srečanje 3. kola poka-
la Spar, na prvem v Litiji pa so si 
Nazarčani priigrali 20 točk nasko-
ka, bilo je 68:88. Kljub temu sta obe 
ekipi resno »zagrizli« v srečanje in 
tekma je bila vseskozi izenačena. 

Iskrilo se je na igrišču in ob 
njem. Želja domače ekipe je bi-
la velika, vendar ji na koncu ni po-
magalo niti 28 točk Primoža Biten-
ca, saj so gostje zmagali z 71:73 z 
zadetim metom v zadnji sekundi. 
Skupna zmaga je ostala v Nazar-
jah, ki je dobila nasprotnika v 4. 
kolu pokala. To bo ekipa Šentjur-
ja, ki je v zadnjih sezonah uspešen 
prvoligaš. Favorit je znan, Nazarje 
pa imajo priložnost dodatnega na-
biranja izkušenj proti uveljavljene-
mu nasprotniku.

ZASTRAŠUJOČE PREDSTAVE V 
PRVENSTVU

V soboto je članska ekipa na-
daljevala s peklenskim novem-
brskim tempom tekem. Sledilo je 
gostovanje pri Braniku iz Maribo-
ra, ki je imel po štirih odigranih 
tekmah enak točkovni izkupiček 
kot Nazarčani. Obe ekipi sta v tej 

sezoni izgubili proti Slovanu, na-
zarska ekipa na gostovanju, Mari-
borčani pa so premoč Ljubljanča-
nom priznali na domačem parke-
tu. Obetal se je izjemno zanimiv in 
izenačen dvoboj za drugo mesto 
skupine vzhod.

A tokratni dvoboj ni upravi-
čil pričakovanj, saj so bili doma-
čini enakovredni le na začetku, v 
nadaljevanju pa povsem nemoč-
ni proti nazarski obrambi. Konč-
ni rezultat je zelo zgovoren, bilo je 
52:80 za Nazarje. Na zadnjih dveh 
prvenstvenih tekmah so nazarski 
košarkarji zmagali s skupno razli-
ko kar 66 točk in s tem poslali ja-
sen signal nasprotnikom, da bodo 
nevarni za sam vrh tretje lige.

V nadaljevanju sezone bo član-
ska ekipa Nazarij predvidoma 29. 
novembra igrala prvo pokalno tek-
mo doma proti Šentjurju. V sobo-
to, 2. decembra, bodo gostili eki-
po Hrastnika, ki zaseda 3. mesto v 
skupini vzhod 3. SKL.

NAZARSKI KOŠARKARJI TUDI 
LETOS V REKREATIVNI LIGI

V Nazarjah je košarka doma, 
kar dokazuje tudi ekipa Input Na-
zarje, ki bo letos sodelovala v sa-
vinjski košarkarski ligi Vrtine Palir 
2017, ki poteka v organizaciji Špor-
tno košarkarskega društva Koš že 
23. leto. Ustanovljena je bila z na-
menom popularizacije rekreativ-
ne košarke v Savinjski dolini in šir-
še. Nazarska ekipa bo nastopala v 
družbi petih ekip, liga pa bo pote-
kala od 26. novembra do 4. marca 
2018, ko bo potekal finalni dan, na 
katerem se bodo pomerile najbolj-
še štiri ekipe lige.

Roman Mežnar
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

(Ne)humano delovanje Občine Luče
Namen mojega pisanje je izra-

ziti moje globoko razočaranje nad 
vodenjem lokalne politike in delno 
tudi nad civilno in krščansko lokal-
no skupnostjo, v kateri živim. 

V cerkvi slišim o humanitarnih 
potezah Župnijske Karitas, Rdeče-
ga križa in Občine Luče. Vsi vemo, 
kaj pojem humanitarnosti pomeni 
– temelji namreč na pomoči sočlo-
veku, pomoči ljudem v stiski. 

Žal pa moja stiska ob namenu 
Občine Luče o uničenju mojega 
doma mnogim ni videna predvsem 
zaradi tega, ker občina in svetniki 
tega nočejo pokazati.

Na lastni koži že dolgo opa-
žam, da je v našem kraju zelo po-
membno kateri »lokalni skupini« 
pripadaš, kako se pišeš in kdo se 
zate zavzema. S strani lokalne ob-
lasti se kot ženska, kot mati samo-
hranilka, kot »nešportnik« in »nek-
met« žal počutim grdo degradi-
rana in diskriminirana. Smrt (ne-
sreča, bolezen) je usoda, je Bož-
ja volja ... Trpljenje, ki ti ga povzro-
ča človek namerno, pa je po mo-
jem lastnem izkustvu najhujša ob-
lika trpljenja … Kakšna je torej na-
ša družba, kakšno je vodenje lokal-
ne politike v mojem rodnem kraju, 
ki meni in mojima otrokoma de-
la in hoče narediti toliko hudega? 
Se takšna družba še lahko pohvali, 
da je humana? Mar je v Lučah celo 
humanost postala samo še posle-
dica želje po všečnosti, pridobiva-
nju političnih točk in zadovoljeva-
nju lastnega ega?

V našem domu v Lučah živim od 
svojega rojstva dalje. Na zemlji, kjer 
moj dom stoji, segajo korenine na-
šega rodu v 19. stoletje. Vsi me poz-
nate in jaz poznam vsakega od vas.

Tako kot mnogim od vas tudi 
meni od ranega otroštva dalje živ-
ljenje ni prizanašalo; prerana bole-
zen in nato smrt očeta in nato ma-
me in potem najhuje, tragična smrt 
moža, ko sem ostala sama z dvema 
nepreskrbljenima otrokoma.

Vse institucije so zatajile takrat, 
ko smo jih potrebovali. Otroka sta 
se izšolala brez pomoči države ali 
občine in na to sem ponosna. Ob-
čina namesto, da bi nam po svoji 
dolžnosti (za to prejemajo celo pla-
čo vsak mesec) dovolila živeti člo-
veka vredno življenje, nam dovoli-
la normalne bivalne pogoje v na-
šem domu, me z nenehnimi pritiski 
na moj dom spravlja na rob obupa ... 
Čeprav se Občina zelo rada pohva-
li s humanitarnostjo, mojo stisko že 
vrsto let izkorišča in mi celo namer-
no nagaja. Nenehna motenja naše 
posesti, nadlegovanje, izsiljevanje, 
grožnje, poniževanje, ignoriranje, 
neenakopravna obravnava, vse to in 
še kaj moram doživljati samo zato, 
ker moja parcela na jugu, vzhodu in 
zahodu meji na Občino Luče. 

Same grde stvari, ki našemu žu-
panu ne morejo biti v čast in ponos, 
a očitno samo na tak način zmore 
obvladovati občinsko politiko, ob-
činski prostor in posameznike, ki 
jim je lojalen. Namesto, da bi župan 
poskrbel za projekte, ki bi se jih ob-
čani veselili in bi ljudem vseh staro-
stnih skupin prinašali dobro na dol-
gi rok, s svojim načinom vodenja 
in skrivanjem za občinske svetnike 
povzroča med ljudmi razdor, obču-
tek nemoči, obupa in strah pred pri-
hodnostjo, saj smo nekateri posta-
li v našem prostoru kar odveč. Z na-
menom utišati glasove kritike in za-
gotoviti si glasove na prihodnjih vo-

litvah si je nekdo zamislil gradnjo 
športne dvorane v samem središču 
vasi Luče, v neposredni bližini mojih 
obeh hiš, me zazidati, mi vzeti son-
ce, svetlobo, pogled ter s tem popol-
noma razvrednotiti mojo lastnino. 
Občinska oblast sedaj spretno ma-
nipulira z glasovi svetnikov, ki jim 
večini ni mar kaj bo z vasjo, še manj 
pa z nami ljudmi, ki živimo v tem de-
lu vasi. Svoje nestrinjanje s za našo 
družino uničujočo občinsko politi-
ko je izrazil samo en svetnik iz Luč 
gospod Plankl Jernej, kateremu se 
za njegov pogum, nepristranskost 
in humanost najlepše zahvaljujem. 

Dom zame nima samo material-
ne vrednosti ampak tudi sentimen-
talno. Županu in občinskim svetni-
kom postavljam vprašanje: Kdo iz-
med vas, ki odločate o uničenju mo-
jega doma, je pripravljen v dobro 
skupnosti prepustiti uničenju svoj 
dom ali pa za ponižujočo ceno pro-
dati, vse, kar ima ali je z leti ustvaril 
in s tem oditi iz Luč? Kdo od vas bi 
to storil? Ali res mislite, da imate v 
imenu športa legitimno pravico uni-
čiti vse to, kar smo jaz in moji dragi 
pokojni z delom in trudom ustvarjali 

skoraj sto let? Ali je vaše dejanje in 
odločitev še moralna, etična in hu-
mana oziroma – športna? Ali se de-
javnost, kjer posamezniki uživajo na 
račun trpljenja nekoga drugega, še 
lahko imenuje – šport? Ali je vzgoja 
otrok, kjer smo žrtve od predstavni-
kov šole stigmatizirane kot nezaže-
lene, tatovi in lenuhi – še vzgoja za 
življenje? Nehumano in nemoralno 
je, da lastne interese skrivate za iz-
postavljanjem dobrobiti otrok med-
tem, ko vrsto let kljub našim opozo-
rilom niste naredili popolnoma nič 
za to, da bi jim zagotovili osnovne 
higienske in varnostne pogoje za 
igro ob šoli. Hkrati pa se mladina iz 
kraja izseljuje in je v šolo vpisanih 
vse manj otrok … Menda je greh tudi 
kadar ne želimo nič vedeti in videti, 
pa bi morali … Zato na tem mestu 
sporočam tudi to, da svoja spozna-
nja in podobno usodo delim z mno-
gimi Lučani ... Vsem dobrim ljudem 
v Lučah pa želim, da nikoli nobene-
mu ne bi bilo treba doživljati tega, 
kar moram jaz, Gelčka.

Angela Žerovnik, roj. Matijevc
Luče 38 a

3334 Luče

•	 IZ	APARTMAJA	ODŠLA	BREZ	PLAČILA,	PA	ŠE	KRADLA
Luče: 14. novembra je na PP Mozirje poklical lastnik apartmajev v 

Lučah in povedal, da sta ga dva gosta ogoljufala in okradla. V času 
bivanja sta iz apartmaja, v katerem sta bivala, ukradla več predme-
tov, ob odhodu pa računa za bivanje nista poravnala. Lastnika sta 
oškodovala za okoli 600 evrov.
•	 NEZNANI	MOŠKI	NADLEGUJE	OTROKE	NA	LJUBNEM

Ljubno ob Savinji: 17. novembra je ravnatelj OŠ Ljubno ob Savi-
nji obvestil policiste o pojavu neznanega moškega, ki naj bi v po-
poldanskem času med 16. in 18. uro nagovarjal otroke. Prevažal se 
je z večjim belim vozilom, verjetno terencem. Informacijo so na OŠ 
Ljubno posredovali starši. Policisti nadaljujejo z zbiranjem obvestil, 
občane pa naprošajo, da v primeru zaznave takšnega vozila o tem 
obvestijo policijo.
•	 VOZILI	ČELNO	TRČILI

Luče: 20. novembra ob 15.34 je na lokalni cesti v Lučah zaradi 
neprilagojene hitrosti prišlo do čelnega trčenja dveh osebnih vozil. 
Posredovali so gasilci PGD Nazarje, ki so zavarovali kraj dogodka, s 
tehničnim posegom iz vozila rešili eno osebo, nudili pomoč reševal-
cem, odklopili akumulatorja na vozilih in z vpojnim sredstvom sani-
rali razlite motorne tekočine. Zgornjesavinjski reševalci nujne me-
dicinske pomoči so poškodovana voznika oskrbeli, nato enega pre-
peljali v celjsko bolnišnico, drugega pa predali ekipi helikopterske 
nujne pomoči. Posadka s helikopterjem Slovenske vojske ga je pre-
peljala v UKC Ljubljana. Gasilci PGD Luče so zavarovali mesto pris-
tanka helikopterja in nudili pomoč reševalcem pri prenosu osebe.
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Zahvale

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

S svojim smehom
vsakega osrečiti si znal,
a pred usodo
sam nemočen si ostal.

V SPOMIN

Uroš BENDA
1975 - 2014

21. novembra 2017 so minila tri leta, 
od kar ni več med nami našega dragega Uroša.

Vsi tvoji

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite,
pomislite, kako trpela sem,
in večni mir mi zaželite.

Ob prezgodnji smrti 
naše mame, stare mame in prababice

Ane TURK
28. 1. 1948 - 10. 11. 2017

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem 
in vaščanom za izrečena sožalja.

Hvala gospodoma župnikoma za opravljen pogrebni obred, g. 
Grudniku za besede slovesa, pogrebni službi Morana, gasilcem, pev-
cem in praporščakom.

Hvala za darovane sveče, cvetje in sv. maše.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

V SPOMIN

Ani GREGORC

20. novembra je minilo leto dni, odkar si za vedno odšla, draga že-
na, mama, stara mama in tašča.

Hvala vsem, ki se je spominjate.
Pogrešamo te!

Vsi njeni
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Za razvedrilo

TRIJE STEBRI SLAPA 
Predsednik Kulturnega društva Slap Stanko Gašparič na prosla-

vi dvajsetletnice delovanja društva: »Draga Anka, dovoli, da ti čes-
titam in ti ob izročitvi zbornika 18 in priznanja povem nekaj besed.«

Anka Rakun, podpredsednica Slapa: »Kaj mi boš povedal lepe-
ga?«

Albina Rajter, tajnica Slapa: »Pazita, kaj bosta govorila, gre vse 
v zapisnik!«

BERNARDA PO PORTU NAZDRAVILA S PORTOVCEM
Jože (organizator in partner) ter maratonka Bernarda Zvir sta po 

vrnitvi z maratona v Portu na Portugalskem najprej sklicala tiskov-
no konferenco posebej za Savinjske novice. Nato sta si nazdravila 
na izjemen uspeh, povrnitev moči in Bernardino psihično stabiliza-
cijo. Na super uspeh, saj je v svojem rangu slavila zmago. V spomin 
na Porto z znamenitim portovcem.

IN MOŠT JE VINO POSTALO
Pred sto in več leti je bila Zgornja Savinjska dolina še vinogradni-

ško znana, po tem pa se je prebudila pred dvema do tremi desetle-
tji (vmes pa vinske trte tod niso sadili zaradi uničujoče bolezni trtne 
uši). Zdaj se redki vinogradniki lahko ponosno postavijo z odličnimi 
vini iz Kolovrata, kjer Miha Fajfar (levo) prideluje modro frankinjo in 
belo fino vino sauvignon. Ob martinovanju ga rad nekaj odstopi od 
pridelanih svojih osem in več tisoč litrov, še rajši pa ga je v Mozirju 
žegnal en dan »sv. Martin«, Polde Mikek iz Lepe Njive. 

(Foto: ML)

(Foto: JM)

(Foto: JM)
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Petek,
24. november

ob 17.00. Galerija Mozirje
Predstavitev elektronskih storitev Osrednje 
knjižnice Mozirje
ob 18.00. Osnovna šola Gornji Grad
Dobrodelni koncert za šolski sklad
ob 19.00. Športna dvorana Mozirje
Odbojkarska tekma OK Mozirje : Celje
ob 19.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Večer slovenske besede s Tadejem Golobom

Sobota,
25. november

ob 9.00. Športna dvorana Mozirje
Sejem rabljene, starodobne in nove smučarske 
opreme (GSK Mozirje)

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 48. številki SN

2017

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Nagradna križanka, Informacije, Napovednik

Nadaljevanje Napovednika dogodkov na strani 26.

Napovednik dogodkov

OBVESTILO REŠEVALCEM
Rešite nagradno križanko, jo izrežite in pošljite na naslov: Sa-

vinjske novice, Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje, do torka, 28. no-
vembra 2017. Ne pozabite dopisati svojih podatkov (ime, prii-
mek, naslov, tel. številka). Med vsemi prispelimi, pravilno reše-
nimi, križankami bomo izžrebali tri dobitnike lepih nagrad, ki jih 
podarja Prodajalna za otroke Pascal. Nagrajence bomo objavili 
v 48. številki Savinjskih novic.
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Sobota,
25. november

ob 9.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Akcija Božiček za en dan (zbiranje daril za otroke)
ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Sobotne dopoldanske ustvarjalnice
ob 18.00. Kulturni dom Bočna
Bočna pleše

Nedelja,
26. november

ob 9.00. Športna dvorana Mozirje
Sejem rabljene, starodobne in nove smučarske 
opreme (GSK Mozirje)
ob 11.30. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje Input : Calcit 
Basketball zeleni (pionirji)
ob 14.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje Input : Vrani 
Vransko (mladinci)
ob 17.00. Župnijska cerkev sv. Jurija Mozirje
14. dobrodelni koncert župnijske Karitas 
Mozirje-Šmihel

Torek,
28. november

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 17.00. Knjižnica Luče
Ura pravljic: Ko pride zima

Sreda,
29. november

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico
ob 18.00. Galerija Mozirje
Pogovorni večer z dr. Ivanom Janezom Štuhcem
ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Svetovalnica za demenco
ob 20.30. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : Šentjur (člani)

Četrtek,
30. november

ob 10.00. Center za samostojno učenje Nazarje
Brezplačna delavnica uporabne nemščine
ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Miklavževo prvo darilo
ob 17.00. Center starejših Gornji Grad
Prepoznavanje demence in zgodnja diagnoza
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Sveti Miklavž in tri kepe zlata
ob 18.00. Glasbena šola Nazarje
Interni nastop učencev glasbene šole
ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Delavnica izdelave želodcev

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov
Nadaljevanje Napovednika dogodkov s strani 25.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

ŽIVALI – PRODAM
Prodamo prašiče, težke od 100 
do 220 kg, možna dostava; gsm 
031/832-520.
Prodam prašiče za zakol ali na-
daljnjo rejo, možna dostava; gsm 
041/637-241.
Prodam pujske od 40 do 80 kg; 
gsm 041/445-315.
Prodam brejo telico, rj, pašno; gsm 
031/331-457.
Prodam bikca, mesni tip, za nadalj-
no rejo; gsm 031/855-186.

Prašičke, kraškopoljske, čistokrv-
ne, težke cca 25 kg, prodam, cena 
2,5 eur za kg; gsm 041/372-040.
Prodam prašiča, težkega 200 kg, 
domača krma, cena po dogovoru; 
gsm 040/906-382.
Telico rj, brejo, pašno, prodam; 
gsm 041/239-017.
Prodam bikca simentalca, težkega 
130 kg; gsm 051/319-040.
Prodam telico LS, brejo 8 mesecev, 
in bikca LS, težkega 160 kg; gsm 
041/226-251.

Prodam breje telice CK pasme in 
kostanjeve kole; gsm 031/501-250. 
Prodam bikca limuzin, starega 10 
dni; gsm 041/324-438.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje, in teličke nad 100 kg, mesni 
tip; gsm 031/533-745.
Kupim telico ali kravo za zakol, pla-
čilo takoj; gsm 031/832-520.

DRUGO – KUPIM
Kupim hrbtni špeh, prodam jabolč-
ni kis in krvavice; gsm 041/950-946.

DRUGO – PRODAM
Prodam cisterno za gnojnico, 2.200 
litrov. Hidravlično odpiranje venti-
la; gsm 031/228-217. 
Špeh prodam; gsm 030/914-992.
Prodam meso telice, stare dve le-
ti. Celo, polovico ali četrt; gsm 
041/208-968.
Prodam sušilni stroj gorenje; gsm 
068/691-924.
Ugodno prodam otroški kindrepet 
120 x 60. Zraven podarim otroški 
stol in previjalno; gsm 051/345-166.
Prodam pograd z dvema jogijema, 
cena 150 eur; gsm 070/438-008.
Prodam nove traktorske gume kle-
ber, 30 col; gsm 041/881-409.

Prodam bučno olje, cena 15 eur/li-
ter; gsm 031/358-679.
Strešne letve opel astra in thule 
kovček, zelo ugodno; gsm 041/230-
133.

VOZILA – PRODAM
Prodam kia sorento, l. 2002, dobro 
ohranjen; gsm 041/411-310.
Prodam seat ibizo, letnik 2003, po 
delih. Ugodno; gsm 040/430-080. 

NEPREMIČNINE 
Ugodno prodam 87 m2 veliko sta-
novanje v Mozirju; gsm 030/284-
699.
Trosobno stanovanje v  Gornjem 
Gradu ugodno prodam ali menjam 
za nepremičnino; gsm 041/444-
769.
Osebi ali dvema oddam sta-
novanje v okolici Mozirja; gsm 
051/230-764.
Oddam v najem stanovanjsko hišo; 
gsm 031/567-361.
Zemljišče, kmetijsko, v Lokah, bli-
zu Gaja, 5.500 m2, prodam; gsm 
041/650-151.

OSEBNI STIKI
Ne pijem, ne kadim, zakonskega 
življenja z dekletom do 50 let si že-
lim; gsm 031/860-668. 

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravi-
la (menjava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje. 

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH	in	
TOTAL	TV	paketov!	Gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti. 

◊	Projekti,	vloge	za	javne	razpise
Priprava projektov in vlog, pomoč pri vodenju, poročila, 
zahtevki. 031/738 821, martina@pecnik.net. 

Martina Pečnik Herlah s.p., Radegunda 26, 3330 Mozirje.
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